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KUN § 1 



Redovisning av Delegeringsbeslut. 
 
  
 Dnr 08/KUN117 606 
1 Rektor Conny Hellsten 2008-11-24. Beslut om anpassning av 

studiegång för elev i år 9. 
 
 Dnr 08/KUN117 606 
2 Rektor Ingrid karlsson 2008-12-30. Beslut om anpassning av 

studiegång för elev i år 2. 
 
 
KUN 2009-01-28 § 1 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  redovisningen av delegeringsbesluten godkänns. 

 
Sekreteraren 
Lennart Anundsson 
Ewa Burstedt 
 

 
KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
I skrivelse till KU-nämnden 2004-05-03 påpekar skolledningarna 
RO 2 och RO 3 nödvändigheten i att tillse att ytor för i första hand 
personalutrymmen skapas i Sporthallen. Enligt påpekanden av 
huvudskyddsombudet i skrivelse till KU-nämnden 2004-05-19 är 
bristen på utrymmen för personalen påfallande. 
Skolledningarna föreslår KU-nämnden att en arbetsgrupp 
konstitueras för att utarbeta förslag till hur behovet av ökade 
lokalytor kan mötas. 
 
AU 2004-05-27 § 73 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till skolledningarna i RO 2 respektive RO 3 att 
gemensamt utse och konstituera en arbetsgrupp för beredning i 
ärendet. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2004-11-01: 



Beredning har 2004-10-25 tillställts KU-nämnden av utsedd 
arbetsgrupp i ärendet. Arbetsutskottet konstaterar efter att ha tagit 
del av genomförd beredning samt tillkommande information att den 
långsiktiga frågan om eventuell om- och/eller tillbyggnad av 
Sporthallen är nödvändig att hantera mot bakgrund av pågående 
utredning om anläggandet av en konstgräsplan alternativt bollhall. 
En övergripande och långsiktig lösning är möjlig att hantera inom 
budgetberedningens ram först under år 2006.  
 
AU 2004-11-01 § 139 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utforma svarsskrivelse för 
bemötandet av ställda frågor, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till arbetsutskottet 16/11 
genomföra kostnadsberäkning avseende åtgärdande av 
arbetsmiljöproblem i personal-utrymmen.    

---forts--- - - - - 
 
 
 
 
KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2004-11-22: 
Kommuningenjören har efter offertbegäran inkommit med 
kostnadsförslag för iordningställande av barackmoduler för att 
kortsiktigt lösa de arbets-miljöproblem som föreligger. 
Förvaltningschefen har i möte med bitr. rektor Ewa Burstedt 
föredragit arbetsutskottets hantering av ärendet. 
 
AU 2004-11-22 § 145 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  med utgångspunkt i förvaltningschefens överläggning med 
verksamheterna betrakta ställda frågor som besvarade, 
 
att  avvakta med beslut i ärendet till dess ärendet i anledning av 
konst-gräsplan/bollhall kunnat beredas vidare i samråd med 
kommunstyrelsen, 



 
att  uppdra till skolledningarna RO 2 och RO 3 att genomföra 
förhandlingar med personalen i fråga. 
- - - - 
KUN 2004-12-14: 
Synpunkter har framförts på ärendehanteringen i arbetsutskottet 
samt formulerandet av andra att-satsen i arbetsutskottets beslut 
2004-11-22 § 145. 
 
Ordförande föredrar mot bakgrund av framförda synpunkter den 
hantering som skett i arbetsutskottet mot bakgrund av överläggning 
med kommun-styrelsen i frågorna, dels om ett eventuellt anläggande 
av en konstgräsplan, dels om åtgärdsbehoven i Sporthallen. En 
konsekvensberedning beträffande om- och tillbyggnad av 
Sporthallen med anledning av de arbetsmiljö-problem som där 
föreligger bedöms som nödvändig i den kommunöver-gripande 
prioriteringen av kommande investeringsbehov.  
Den styrning som beredningen är i behov av är vilken typ av hall 
som eftersträvas – vilken verksamhet som där skall bedrivas. 
Förvaltningschefen och kommuningenjören lämnar information om 
genomförd träff med verksamhetsföreträdare och idrottslärare i 
anledning av ärendet. 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2004-12-14 § 141 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet som innefattar eventuellt anläggande av konstgräsplan i 
fortsättningen skall beredas som ett eget ärende,  
 
att  en förstudie om projektering avseende om- alternativt 
tillbyggnad av  Sporthallen för i storleksordningen 3-5 mnkr 
genomförs, vilken skall innefatta åtgärdandet av befintliga 
arbetsmiljöproblem, handikapp-anpassning samt en tillökning av 
befintlig yta för verksamheterna, 
 



att  en referensgrupp för projektering utses bestående av företrädare 
för rektorsområdena 2 och 3 samt förvaltningschefen och 
fritidskonsulenten. 
- - - 
Arbetsutskottet 2005-01-18: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragande att förhandlingar avseende arbetsmiljösituationen 
i Sport-hallen genomförts i rektorsområdena 2 och 3. 
 
AU 2005-01-18 § 1 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2005-05-24: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den 
kostnads- och konsekvensberedning som framlagts. Kostnaden för 
hyran av fyra moduler för kontors- och omklädningsrum uppgår 
efter anbudsförfrågan till följande: 
 
36 månader: 14 000 kr/mån, totalt 504 000 kr. 
60 månader: 12 600 kr/mån, totalt 756 000 kr. 
 
Etablering av modulerna beräknas kosta c a 200 000 kr. 
 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2005-05-24 § 85 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till arbetsutskottet att bereda ärendet ytterligare. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-06-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet. Arbetsutskottet konstaterar 
efter föredragning att den prisbild som skissas för tillfällig åtgärd 



med hjälp av barackmoduler motiverar att prövandet av permanenta 
åtgärder bör aktualiseras. Åtgärdandet av konstaterade 
arbetsmiljöbehov samt handikappanpassning för i storleksordningen 
1-1,5 mnkr bör kunna ske under innevarande år samt under år 2006, 
under förutsättning att hårda prioriteringar genomförs i återstående 
investeringsutrymme under 2005 samt inför 2006. 
 
Arbetsutskottet noterar efter föredragning att en projekteringsträff 
planeras till den 14 juni i Lycksele. 
 
AU 2005-06-09 § 100 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  åtgärdandet av konstaterade och utredda arbetsmiljöbehov samt 
handikappanpassning skall beaktas särskilt vid prövandet av 
återstående investeringsmedel under 2005 samt inför 2006, 
 
att  medel upp till 100 000 kr avsätts för en förprojektering i syfte 
att ange bl.a. en total investeringskostnad, 
 
att  förprojekteringen bör, om möjligt, ta fram ett underlag för beslut 
om investering till KU-nämnden den 9 augusti. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2005-08-02: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om genomförd 
träff med TM Konsult i Lycksele den 14 juni. Byggnadsinspektör 
Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och ger kompletterande 
synpunkter på den skiss och det projekteringsförslag som lämnats av 
TM-konsult. Den kostnadsuppskattning som lämnats i samband med 
överläggningar uppgår, inklusive byggherrekostnader, till 2 500 000 
kr. 
 
Arbetsutskottet konstaterar att medel för projektering av en 
ombyggnation, 220 000 kr, sedan tidigare reserverats i KU-



nämndens investeringsutrymme för 2005. Arbetsutskottet noterar 
vidare att det efter översyn av återstående nämndsgemensamt 
investeringsutrymme (AU §135/05), finns möjlighet att avsätta 300 
000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationerna under 
hösten 2005. 
 
AU 2005-08-02 § 124 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  igångsätta projektering av en arbetsmiljö- samt 
handikappanpassning av Sporthallen, 
 
att  ur kvarvarande egna anslag för investeringar under 2005 
reservera  
300 000 kr för ett eventuellt igångsättande av byggnationer redan 
under 2005, 
 
att  överlämna ärendet med tillhörande handlingar till 
kommunstyrelsen med hemställan om tilläggsanslag om 2 000 000 
kr ur 2006 års invester-ingsutrymme för genomförande av 
arbetsmiljö- och handikappanpassning av Sporthallen. 
- - - - 
KUN 2005-08-09 § 95 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 

---forts--- - - - - 
 
 
 
KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Arbetsutskottet konstaterar efter förvaltningsledningens 
föredragning att anbud inkommit för ombyggnation av Sporthallen. 
Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg närvarar under ärendepunkten och 
redogör för inkomna anbud avseende projektering av ombyggnation 
av Sporthallen.  
 
Under ärendepunkten närvarar bitr. rektor Ewa Burstedt, RO 2 och 



idrotts-lärarna Bo Risberg, Eva Flodin och Jani Ahonen. En 
redogörelse lämnas för hur man ur verksamhetssynpunkt betraktar 
nuvarande Sporthall ur ett funk-tionellt perspektiv; schemaläggning, 
rekommenderade ytor för idrott och hälsa i skolan, individualiserad 
undervisning etc. Motiv lämnas till varför man anser att eventuella 
åtgärder i Sporthallen bör innefatta även dessa aspekter.  
 
AU 2005-09-13 § 137 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till byggnadsinspektör Jan-Ola Borg att inhämta 
underlag och till KU-nämndens sammanträde den 27/9 presentera 
förslag till total-entreprenad för genomförande av arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen.  
- - - - 
KU-nämnden 2005-09-27: 
Byggnadsinspektör Jan-Ola Borg har inkommit med yttrande i 
vilket han föreslår KU-nämnden besluta 
 
att genomföra en projektering för totalentreprenad till en kostnad av 
100.000 kr. 
 
Under överläggning i ärendet föreslår Johnny Kärkkäinen m.fl. att 
KU-nämnden skall återremittera ärendet för genomförandet av ny 
utredning syftande till en totalrenovering/ombyggnad av hela 
Sporthallen ur verksamhetssynpunkt. Bengt Eriksson m.fl. yrkar på 
att KU-nämnden skall genomföra en projektering för 
totalentreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning i enlighet med tidigare utredning. 

---forts--- 
 
 
 
KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Efter avslutad överläggning och avlämnade yttranden, finner 
ordföranden att nämnden har att pröva Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag mot Bengt Erikssons m.fl. yrkande. 
 
Ordföranden prövar yrkandena mot varandra och finner att nämnden 
beslutat bifalla Bengt Erikssons m.fl. yrkande. Ordföranden finner 



samtidigt att KU-nämnden beslutat avslå Johnny Kärkkäinens m.fl. 
förslag.  
 
Johnny Kärkkäinen begär votering. Följande propositionsordning 
uppläses och godkännes. Den som vill ställa sig bakom Bengt 
Erikssons m.fl. yrkande röstar ja. Den som vill ställa sig bakom 
Jonny Kärkkäinens m.fl. förslag röstar nej. Verkställd omröstning 
utfaller med fem (5) ja och fyra (4) nej på det sätt den till detta 
protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Bengt 
Eriksson m.fl. yrkande att KU-nämnden skall genomföra en 
projektering för total-entreprenad syftande till en arbetsmiljö- och 
handikappanpassning av Sporthallen enlighet med tidigare 
utredning. 
 
Blank reservation till förmån för eget förslag avges av Johnny 
Kärkkäinen, Gudrun Östman Danielsson, Kjell Tinderfjäll och 
Katarina Hahlin. 
 
KUN 2005-09-27 § 106 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN  BESLUTAR 
 
att  en projektering för totalentreprenad syftande till arbetsmiljö- 
och handikappanpassning av Sporthallen skall genomföras till en 
kostnad av 100.000 kr 
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-03-07: 
Kommunfullmäktige beslutade 2006-02-13 § 16  
 
att medge att 850 000 kr får överföras från 2005 till år 2006 
avseende KU-nämndens investeringsbudget för åtgärder i 
Sporthallen, 

---forts--- 
 
 
 
 
KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  bevilja KU-nämnden tilläggsanslag med 1 650 000 kr för 



åtgärder i Sporthallen i enlighet med framställning, 
 
att  erforderliga medel – 1 650 000 kronor – anvisas ur ofördelade 
investeringsmedel. 
 
Under ärendepunkten närvarar teknisk chef Stellan Lundmark som 
före-dragande. Öppnande av anbud på totalentreprenaden har skett 
6/3, efter anbudstidens utgång 3/3. Arbetsutskottet konstaterar efter 
redogörelse av inkomna anbud att totalentreprenaden indikerar en 
merkostnad utöver anslagen ram på mellan 1,0 och 1,5 mkr.   
 
AU 2006-03-07 § 41 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med 
motsvarande den merkostnad som uppstår mellan anbud och 
anslaget investeringsutrymme. 
- - - - 
KUN 2006-03-14 § 31 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  hos kommunstyrelsen anhålla om tilläggsanslag med 
motsvarande den merkostnad som uppstår mellan anbud och 
anslaget investeringsutrymme. 
 
att  notera att teknisk chef Stellan Lundmark bereder inkomna 
anbud och att underlag avseende anbud må presenteras direkt av 
honom i kommunstyrels-en. 
- - - - 
Kommunfullmäktige beslutade senare, 2006-05-02 § 46, att uppföra 
ny bollhall i anslutning till den befintliga sporthallen, att ej fullfölja 
de tidigare föreslagna åtgärderna i Sporthallen, att medge att 2,5 
milj. kronor ur 2006 års investeringsmedel får disponeras för 
uppförande av bollhall, att avsätta investeringsmedel för åren 2007 
med 4,0 milj. kronor och för år 2008 med 5,0 milj. kronor för 
uppförande av bollhall.  

- - - -forts- - - - 
 
 
 

KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 



personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2007-06-13: 
Teknisk chef Stellan Lundmark närvara och informerar om 
ärendehanteringen omkring Sporthallen och hur situationen ser ut. 
 
AU 2007-06-13 § 93 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  begära överläggning med kommunstyrelsen i ärendet. 
- - - - 
KUN 2007-09-11: 
Förvaltningschef Roland Bång samt arbetsutskottet, Jonny 
Kärkkäinen, Viveka Abramsson och Sanja Tadic, avlämnar 
information från morgonens överläggningar med kommunstyrelsen i 
ärendet. 
 
KUN 2007-09-11 § 84 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-10-09: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
nödvändigheten att tidigare utredningsuppdrag uppdateras och 
breddas utifrån andra frågor än arbetsmiljö- och 
tillgänglighetsanpassning. Förvaltningschefen föreslår en 
behovsanalys som svarar upp mot hur anläggningen kan möta 
skolans och föreningars kort- och långsiktiga behov. Arbetsutskottet 
konstaterar efter föredragningen att KU-nämnden återigen äger 
initiativet i ärendet och uppdrar till förvaltningschefen att tillsätta en 
arbetsgrupp som bereder ärendet vidare där ordförande Jonny 
Kärkkäinen skall ingå som adjungerad. 
 
AU 2007-10-09 § 140 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att tillsätta en arbetsgrupp där 
KU-nämndens ordförande är adjungerad, 

- - -forts- - - 
 
 
 



KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  genomföra en fördjupad konsekvensutredning om behovet av 
ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i sporthallen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Skrivelse har inkommit, 2007-11-01, från idrottslärarna vid 
Malgomajskolan, Hembergsskolan och Volgsjö skola där man 
frågar sig vad som händer i ärendet om Sporthallen. 
Träff genomfördes med idrottslärarna den 7/11 där ordförande 
Jonny Kärkkäinen, vice ordförande Viveka Abramsson och 
utredningssekreterare Christer Staaf närvarade. Vid träffen 
diskuterades ärendets hantering tidigare och hur det framgår just nu. 
Idrottslärarna påpekar att både elever och lärare mår dåligt på grund 
av den arbetsmiljö som råder och brist på anpassade lokaler. För 
närvarande så sker ingen utveckling av verksamheten. Idrottslärarna 
efterfrågade kontinuerlig uppdatering i ärendets framskridande och 
visade sedan runt i sporthallen samt övriga ytor i byggnaden och 
påpekade fel och brister. I och med denna träff så anses skrivelsen 
vara besvarad. 
 
Utredningssekreteraren redovisar genomfört uppdrag om att 
genomföra en fördjupad konsekvensutredning om behovet av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i sporthallen. 
Utredningen visar på ett absolut behov för skolan och dess personal 
samt för elevernas arbetsmiljö. Utöver det så finns behov av nya 
lokaler från idrottsföreningar för utökning eller bevarande av 
verksamhet samt intresse från andra föreningar/företag av lokaler 
som snabbt kan ställas om från idrott till kulturella arrangemang, 
mässor, utställningar och konserter tex. 
 
AU 2007-11-20 § 168 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  undersöka möjligheterna till extern finansiering för behov av 
ökade lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i 
Sporthallen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att gå ut med anbudsförfrågan 
angående åtgärder av fast inredning, 

- - -forts- - - 



 
 
 

KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över finansieringsförslag 
för de akuta åtgärderna av fast inredning och presentera dessa vid 
KU-nämndens sammanträde den 11 december. 
 
AU 2007-11-20 § 168 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  åtgärda de akuta behov som finns av fast inredning enligt 
säkerhetsbesiktningsprotokollet, 
 
att  utföra besiktning av vikvägg och övriga ytor som finns i 
sporthallen och inkomma med kostnadsberäkning på detta enligt 
modellen a) akuta åtgärder b) kan vänta, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ta fram 
kostnadsberäkningar på totalentreprenad för behov av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i Sporthallen. 
- - - - 
KUN 2007-12-11 § 150 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  åtgärda de akuta behov som finns av fast inredning enligt 
säkerhets-besiktningsprotokollet, med medel ur kvarvarande 
investeringsutrymme på objekt Sporthallen inom gymnasieskolans 
budget, 
 
att  utföra besiktning av vikvägg och övriga ytor som finns i 
sporthallen och inkomma med kostnadsberäkning på detta enligt 
modellen a) akuta åtgärder b) kan vänta, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att ta fram 
kostnadsberäkningar på totalentreprenad för behov av ökade 
lokalytor för verksamhet och personalutrymmen i Sporthallen. 
- - - - 

- - -forts- - - 



 
 
 

KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Arbetsutskottet 2008-01-22: 
Utredningssekreteraren föredrar genomförda uppdrag. 
Kontakt har tagits och en träff har genomförts med anledning av att 
undersöka möjligheten till extern finansiering. Ny träff planeras till 
den 25 januari. Beställning är gjord av utförandet av åtgärder av fast 
inredning och kommer att genomföras dels under vecka 9 och dels 
vecka 10, då också besiktningen av vikväggen sker. I kontakter med 
Teknisk chef Stellan Lundmark och Riksbyggen så menar de att 
akuta- och andra åtgärder finns nedtecknade och ordnas allt 
eftersom. Ritningar och kostnadsberäkningar finns tillgängliga på en 
sporthall som just nu är under uppförande. 
 
AU 2008-01-22 § 8 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till utredningssekreteraren att planera för en rundresa 
bland ett antal sporthallar i Västerbottens län. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Utredningssekreteraren föredrar omkring genomförda uppdrag från 
KU-nämnden 2007-12-11 § 150, den rundresa som gjordes i 
studiesyfte av andra sporthallar i Västerbottens län samt den träff 
som genomfördes den 25 januari med anledning av att undersöka 
möjligheten till extern finansiering. 
 
AU 2008-03-18 § 69 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  fortsätta vidare beredning med extern finansiering och redovisa 
detta till KU-nämnden i april. 
- - - - 

- - -forts- - - 



 
 
 

KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2008-04-15: 
Utredningssekreteraren föredrar genomförd beredning och 
informerar om OPP, Offentlig Privat Partnership, vilket är en 
samverkansform som bidrar till offentliga tjänster. Den externa 
finansieringen består i detta av ett företag med kapital och kunnande 
som utför uppdraget att uppföra en arena och där sedan kommunen 
förbinder sig att hyra lokalerna under en tidsperiod. 
 
KUN 2008-04-15 § 44 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-06-12: 
Utredningssekreteraren föredrar och informerar i ärendet. 
Ordförande redogör för de ekonomiska förutsättningarna för en ny 
sporthall. 
Representanter för idrottslärarna vid Malgomajskolan samt 
Hembergsskolan närvarar under överläggningen. 
 
AU 2008-06-12 § 118 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera överläggningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen 
syftandes till en investerings- och tidplan för en ny sporthall till 
arbetsutskottet i augusti. 
 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Utredningssekreteraren föredrar genomfört uppdrag. Under 
överläggningen föreslår Viveka A (S) att en projektering görs för ett 
eventuellt byggande av ny sporthall i flera etapper. 



 
- - -forts- - - 

 
 
 

KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
AU 2008-08-19 § 120 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra en projektering 
av ny sporthall syftandes till ett utförande i olika etapper, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om fortsatt beredning vad 
gäller extern finansiering. 
 
KUN 2008-09-16: 
Utredningssekreteraren föredrar genomfört uppdrag och informerar 
om genomförd träff med TM Konsult i Lycksele den 11 september. 
En skiss förevisades på en eventuell etapp 1 byggnad. Den är tänkt 
att vara en länk mellan befintlig sporthall och en ny sporthall där 
man möter arbetsmiljöverkets påpekande om bland annat lärarnas 
arbetsplatser och handikappanpassning. 
 
KUN 2008-09-16 § 93 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning och genomförd beredning, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra överläggning 
med idrottslärare och skolledning, 
 
att  återkomma med ärendet till arbetsutskottet med utkast till 
processplan för hantering inför kommunfullmäktiges sammanträde i 
december. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-10-10: 
Utredningssekreteraren föredrar kring genomförda uppdrag och 
informerar ett utkast till processplan samt om det förslag som 
idrottslärarna lämnade vid senaste träffen. Det är ett förslag där 
översyn också görs av bottenplan i befintlig sporthall i samband 



med en eventuell byggnad av extern länk så att en samsyn av 
nyttjandet av alla lokaler är med i den totala översynen. 

 
- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
AU 2008-10-10 § 144 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  arbeta enligt presenterad tids- och processplan, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om vidare beredning, 
 
att  utan eget yttrande hänskjuta beslutet om extern länk och översyn 
av befintlig sporthall till KU-nämnden i november. 
 
KUN 2008-11-04: 
Utredningssekreteraren föredrar i ärendet. I vidare beredning så har 
det framtagits ritningar för ombyggnationer i nedre plan i befintlig 
sporthall. Detta för att anpassa och samplanera lokalanvändning i 
både befintliga utrymmen samt de nya utrymmen som är planerade i 
länken. 
KU-nämnden konstaterar efter föredragning att avsatta 
investeringsmedel om 11,4 Mkr ej räcker för finansiering av ny 
bollhall utan föreslår att dessa medel används för att åtgärda 
arbetsmiljöverkets påpekande om bland annat lärarnas arbetsplatser 
och handikappanpassning enligt presenterat förslag om ny länk samt 
ombyggnationer i nedre plan i befintlig sporthall. 
 
KUN 2008-11-04 § 120 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning och genomförd beredning, 
 
att  använda avsatta investeringsmedel för en projektering av 
generalentreprenad, 



 
att  föreslå kommunfullmäktige använda avsatta investeringsmedel 
för byggandet av etapp 1, länken, 
 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
att  föreslå kommunfullmäktige använda avsatta investeringsmedel 
för ombyggnationer i nedre plan i befintlig sporthall, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över om föreningarna 
judo, tyngdlyftning samt styrkelyft kan inrymmas i de nya 
lokalerna, 
 
att  i  kostnadsberäkningar för en totallösning skall ingå redovisning 
av tillkommande driftskostnader samt alternativkostnader. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-11-25: 
Ordförande informerar om kommunstyrelsens hantering i ärendet, 
2008-11-19 § 279, och det förslag till beslut som går vidare till 
kommunfullmäktige i december. 
 
AU 2008-11-25 § 167 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2008-12-09: 
Ordförande föredrar och informerar om kommunfullmäktiges beslut 
i ärendet. 
 
KUN 2008-12-09 § 144 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen enligt 
kommunfullmäktiges beslut när det vunnit laga kraft. 
- - - - 



Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Arbetsutskottet konstaterar att med anledning av 
kommunfullmäktiges återremiss ”för komplettering med 
kostnadsberäkning och förslag till uppförande av ny sporthall” så 
skall vidare beredning ske mot en presentation av 2 ytterligare 
förslag förutom det tidigare presenterade alternativet ”länken”. 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
AU 2009-01-13 § 1 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att vidare beredning skall ske 
mot en presentation av 2 ytterligare förslag, en helt ny sporthall med 
tillhörande servicebyggnad samt en bollhall som kopplas på 
”länken” som ett ”etapp 2” alternativ. 
 
- - - - 
 
KUN 2009-01-28: 
Utredningssekreteraren föredrar om genomfört uppdrag och 
presenterar underlag för en ny sporthall samt underlag för olika 
möjligheter till ett eventuellt ”etapp 2” alternativ enligt följande; 
 
Förslag och kostnader 
Alternativ 1, ”LÄNKEN” 
Scenario 1     ca 7~000~000 kr 
 
Scenario 2     ca 8~400~000 kr 
 
Alternativ 2, ”LÄNKEN” plus en etapp 2 byggnad, enkel bollhall. 
Alternativet ”Gurkburk”   ca 12 500 000 kr 
 
Alternativ ”Flytt av befintlig hall” ca 2-3~000~000 kr 
 
Alternativ 3, ”Ny Sporthall” 
Modell enligt ”Vildmannahallen” ca 15~000~000 kr 
 



Övrigt 
Till ALLA alternativen tillkommer kostnader som tidigare 
presenterats för renovering i befintlig hall, markarbeten, 
driftskostnad/år i ny sporthall, effekt på driftskostnaden vid 
nybyggnation (kapitalkostnaden) samt eventuell projektering för 
”Länken”. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
Yrkanden 
Under överläggning i ärendet så yrkar Jonny Kärkkäinen för 
Alliansen följande; 
 
att  föreslå kommunfullmäktige att med ändring av 
kommunfullmäktiges beslut 2006-05-02, besluta att använda avsatta 
investeringsmedel för om- och tillbyggnad av befintlig sporthall, 
  
att  fullfölja av kultur- och utbildningsnämnden presenterade alt. 2 
(scenario 2) för om- och tillbyggnad av befintlig sporthall, 
 
Viveka Abramsson yrkar för oppositionen, S+V, följande; 
 
att  föreslå kommunfullmäktige att i enlighet med alternativ 3 
projektera för en ny sporthall. 
 

Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-
nämnden beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-
nämnden: 
Ja-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande 
 
Nej-röst för bifall till Viveka Abramssons yrkande 
 
Omröstningsresultat 
Verkställd omröstning utfaller med sex (6) ja och fem (5) nej på det 
sätt den till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 



 
Kultur- och Utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Jonny 
Kärkkäinens yrkande. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 2 Dnr 04/KUN49 291 
Behov av ökade lokalytor för verksamhet och 
personalutrymmen i Sporthallen.  
 
KUN 2009-01-28 § 2 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning och genomförd beredning, 
 
att  föreslå kommunfullmäktige att med ändring av 
kommunfullmäktiges beslut 2006-05-02, besluta att använda avsatta 
investeringsmedel för om- och tillbyggnad av befintlig sporthall, 
  
att  fullfölja av kultur- och utbildningsnämnden presenterade alt. 2 
(scenario 2) för om- och tillbyggnad av befintlig sporthall, 
 
Reservationer 
Viveka Abramsson (S), Birgitta Ohlsson (S), Ulf Hansson (S), 
Annika Wibrell (S), Margareta Abrahamsson (V) reserverar sig mot 
beslutet och meddelar att de avser inkomma med en skriftlig 
reservation. 
 

     
 
 
 
 
KUN § 3   Dnr 01/KUN47 875 
Förstudie och projektering av nytt Museum. 
 
Arbetsutskottet 2005-06-09: 
Med anledning av KU-nämndens hantering av genomförd förstudie 
och beslut om projektering av nytt museum i Tingshuset, 
Vilhelmina, har Laila Eliasson vid Vilhelmina museum via 
anbudsförfrågan inbjudit anbudsgivare att lämna förslag, dels till 
ombyggnad av Tingshuset för inrymmandet av museal verksamhet, 



dels till iordningställande av utemiljön i Tingshusets omedelbara 
närhet. 
 
Vid anbudstidens utgång 2005-06-02 hade tre anbud avseende 
ombyggnation av Tingshuset samt tre anbud avseende utemiljön 
inkommit. Anbudsförfarandet sker enligt det s.k. tvåkuvertsystemet. 
Anbudsgivarna har att inlämna, dels upp-gifter om kvalifikationer 
och referensmaterial, dels prisuppgift.  
 
Bedömningen av de båda aspekterna i lämnade anbud sker var för 
sig, vid olika tidpunkter. Anbudsuppgifterna om pris förvaras 
diarieförda och oöppnade i KU-förvaltningens närarkiv till dess 
bedömning enligt viktning och klassi-ficering har genomförts. Först 
därefter bedöms anbudens prisuppgifter. 
 
2005-06-08 öppnades anbuden i närvaro av en av 
förvaltningsledningen utsedd grupp. Vid anbudsöppnandet har 
protokoll förts. 
 
Kultur- och utbildningsnämndens arbetsutskott har att vid 
sammanträde 2005-06-09 utse bedömargrupp, bestående av 
tjänstemän från kultur- och utbildningsförvaltningen respektive 
kommunstyrelsens förvaltning, samt politikerrepresentation från 
kultur- och utbildningsnämnden respektive kommunstyrelsen. 
Arbetsutskottet har också att ange datum för när bedömning av 
anbudens uppgifter avseende kvalifikationer/angreppssätt skall 
genomföras, samt när anbudsuppgifter avseende pris därefter skall 
öppnas och bedömas. 
  
AU 2005-06-09 § 117 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 

---forts--- att  notera informationen,  
 
 
 
 
KUN § 3   Dnr 01/KUN47 875 
Förstudie och projektering av nytt Museum. 
 
att  utse en bedömargrupp bestående av tjänstemannarepresentation 
med följande sammansättning; Laila Eliasson, Tage Magnusson, 
Roland Bång och Lars Lagerström samt kommunchef Karl-Johan 



Ottosson med adjungeringsrätt, och politikerrepresentation i 
enlighet med den tidigare av KU-nämnden och kommunstyrelsen 
utsedda utredningsgruppen för kultur-historiska miljöer; Anita 
Johansson, Viveka Abramsson samt Johnny Kärkkäinen. 
 
att  datum för bedömning av inlämnade anbud fastställs till onsdag 
24 augusti kl. 15.00, 
 
att  uppdra till Laila Eliasson att ombesörja att utskick av 
anbudsunderlag med undantag av prisuppgifter tillställs 
bedömargruppen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-09-13: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och informerar om 
genomförd anbudsbedömning. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att anbuden bedömts i enlighet med förutbestämd 
ordning, och att en rekommendation från bedömargruppen har 
lämnats.  
 
AU 2005-09-13 § 143 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  anta anbud avseende Tingshusbyggnadens inre miljö från 
Whites Arkitekter, Kungsgatan 63, 9023 26 UMEÅ, 
 
att  anta anbud avseende Tingshuset omgivande utemiljö från 
Tyréns AB, V. Norrlandsgatan 10, 903 27 UMEÅ. 
- - - - 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
KUN 2005-09-27 § 110 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
I enlighet med arbetsutskottets förslag. 
____ 

---forts--- Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 
 
 
KUN § 3   Dnr 01/KUN47 875 
Förstudie och projektering av nytt Museum. 
 
Arbetsutskottet 2006-03-07: 



I samband med beredning av budget och genomgång av 
verksamhetsan-svarigas redovisning av planeringsförutsättningar på 
kort sikt och på längre sikt, tar arbetsutskottet del av redogörelse av 
pågående utredning om nytt museum i Tingshuset. En så kallad 
programskrivning för bygganden samt motsvarande för utemiljön 
har framarbetats av arkitektkontoren. Förslag till åtgärder föreligger, 
men ännu kan inte en slutlig beräknad kostnad av dessa insatser 
presenteras. 
 
Pågående utredning av förutsättningarna för nytt museum i 
Vilhelmina har genomfört översyn och kartläggning av kostnader 
för drift av nytt museum. Av museiintendent Laila Eliasson 
genomförd beräkning indikerar ett netto-belopp om ca 3 mkr per år i 
drifts- och verksamhetsbudget. Om nuvarande anslag till 
hembygdsmuseet tas hänsyn till, torde beräknad nettobudget kunna 
reduceras med del av budget för personal och viss reducering kan 
ske av driftsanslag i nuvarande sockenstugan, vilket renderar en 
nettobudget om ca 2,5 mnkr på årsbasis (jmf ramförslag museet 
2007: 709 kkr).  
 
AU 2006-03-07 § 43 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen,  
 
att  uppdra till kultur- och fritidssamordnaren samt 
museiintendenten att förbereda föredragning av pågående 
utvecklingsarbete till nämndens sammanträde den 14 mars. 
- - - - 
KUN 2006-03-14: 
Kultur- och fritidssamordnaren samt museiintendenten föredrar 
pågående verksamhetsutveckling inom den samlade ABM-sektorn 
samt pågående och inom kort avslutande projektering av nytt 
museum i tingshusbyggnaden.  
 
KU-nämnden konstaterar efter föredragningen att pågående 
processer syftar, med omfattande statligt stöd, till att finna en 
tillämpbar plattform för omhändertagandet av kulturarvet. Nämnden 
menar att initiativ i kommun- 

---forts--- fullmäktige i samband med utgivandet av O P Petterssons 
Nybyggares dagliga leverne, bl.a. om förstudie för att undersöka 
förutsättningarna för 
 



 
 
KUN § 3   Dnr 01/KUN47 875 
Förstudie och projektering av nytt Museum. 
 
anläggandet av en kulturhistorisk institution – Nybyggarcentrum, på 
delvis annan grund nu kan sägas ha antagit en konkret form och 
praktisk förutsätt-ning. 
 
KUN 2006-03-14 § 33 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning, 
 
att  hos kommunfullmäktiges presidium anhålla om att en 
motsvarande föredragning kan hållas för fullmäktiges partigrupper 
så snart ske kan. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2006-09-19: 
T.f. förvaltningschef Roland Bång föredrar ärendet. Pågående 
tjänstemann-autredning av anläggandet av ett nytt museum i 
Tingshusbyggnaden bör betraktas som avslutad i och med den 
redovisning som avgavs i kommun-fullmäktige den 2 maj. Som en 
konsekvens av detta har ett avslutande möte den 14 september 
genomförts i den av kommunstyrelsen och KU-nämnden 
konstituerade utredningsgruppen för kulturhistoriska miljöer.  
 
Vid mötet beslutades att utredningsgruppen hos kommunstyrelsen 
respek-tive KU-nämnden ska begära sitt entledigande från 
uppdraget att överse möjligheterna till en djupare kulturhistorisk 
profilering i Vilhelmina kommun. Vid samma möte beslutades efter 
föredragningar av musei-intendent Laila Eliasson, ABM-
projektledare Lars Lagerström samt t.f. förvaltningschef Roland 
Bång, att KU-nämnden på formellt sätt ska anhålla om 
kommunfullmäktiges beredning och beslut om nytt museum i 
Tingshus-byggnaden. 
 
AU 2006-09-19 § 120 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  föreslå KU-nämnden hos kommunstyrelsen hemställa att 
Utrednings-gruppen för kulturhistoriska miljöer entledigas från sitt 



uppdrag, 
---forts--- 

 
 
 
 
KUN § 3 Dnr 01/KUN47 875 
Förstudie och projektering av nytt Museum. 
 
att  föreslå KU-nämnden överlämna frågan om anläggandet av ett 
nytt museum i Tingshusbyggnaden till kommunfullmäktige för 
ställnings-tagande och beslut.  
 
att  uppdra till förvaltningen att hos Boverket ansöka om bidrag till 
icke-statliga kulturlokaler inom föreskriven ansökningstid. 
- - - - 
KUN 2006-10-10 § 93 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  hos kommunstyrelsen hemställa att Utredningsgruppen för 
kultur-historiska miljöer entledigas från sitt uppdrag, 
 
att  överlämna frågan om anläggandet av ett nytt museum i 
Tingshus-byggnaden till kommunfullmäktige för ställningstagande 
och beslut.  
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Kommunfullmäktige beslutar, 2006-12-15 § 159, att genomföra en 
ombyggnad av Tingshusbyggnaden till museum. 
Kommunstyrelsen beslutar, 2006-11-30 § 333, att tillsätta en 
arbetsgrupp med uppgift att redovisa nyttjandegrad, kostnader samt 
tidplan för anläggandet av nytt museum i Tingshuset. 
 
AU 2007-02-08 § 23 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  som representanter i arbetsgruppen från KU-nämnden föreslå 
ordförande, Jonny Kärkkäinen, samt Viveka Abramsson. Vidare 
föreslås att sammankallande för arbetsgruppen blir Jonny 
Kärkkäinen. 
- - - - 
AU 2007-10-09 § 151 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 



 
att  uppdra till ordförande Jonny Kärkkäinen att hos 
kommunstyrelsens presidie efterhöra möjligheten till överläggning i 
ärendet med KU-nämndens presidie. 

- - -forts- - - - - - - 
 
 
 

KUN § 3 Dnr 01/KUN47 875 
Förstudie och projektering av nytt Museum. 
 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar och informerar om den 
genomförda överläggningen med kommunstyrelsens presidie. Jonny 
informerar också omkring den träff med Museeiintendent Laila 
Eliasson som KU-nämndens presidie haft. För ett bevarande av 
Tingshuset så måste det till underhållsåtgärder varav en del är av 
akut art. 
 
AU 2007-11-20 § 186 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över behov och åtgärder i 
Tingshuset som behöver prioriteras. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Utredningssekreteraren föredrar om genomfört uppdrag. En lista 
över akuta åtgärder med prissättning har tagits fram tillsammans 
med museeiintendent Laila Eliasson och Riksbyggen. 
Arbetsutskottet informerar om att partiöverläggningar kring budget 
2009 sker onsdag den 13 februari och att de tar med ärendet dit för 
vidare diskussion.  
 
AU 2008-02-12 § 38 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera genomförd beredning, 
 
att  ärendet må återkomma till KU-nämnden under våren 2008. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 



Arbetsutskottet konstaterar att insatser på Tingshusbyggnaden ingår 
i Alliansens remissförslag vad gäller budget 2009. 
 
 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 3 Dnr 01/KUN47 875 
Förstudie och projektering av nytt Museum. 
 
AU 2008-05-13 § 88 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  avvakta vidare beredning på överställd nivå. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-11-25: 
Alliansen har i sitt förslag till budget för år 2009 avsatt 1 Mkr för 
yttre åtgärder på Tingshuset. Träff har genomförts mellan 
representanter för Länsmuseet, Vilhelmina Museum, Vilhelmina 
Kommun och Riksbyggen för att ta fram ett underlag för de åtgärder 
som krävs. 
Museiintendent Laila Eliasson har också inkommit med ett förslag 
där hon använder ett nedbantat förslag på hur museiverksamheten 
skall kunna bedrivas i tingshuset, så att de kulturhistoriska 
samlingarna kan tillgängliggöras dagligen samtidigt som den 
monumentala tingshusbyggnaden öppnas upp för allmänheten och 
kallar det för ”Mötesplats Tingshuset”. 
 
AU 2008-11-25 § 174 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare. 
- - - -  
KUN 2008-12-09: 
Avdelningschef Kultur- och Fritid informerar om hur ärendet 
kommer att beredas vidare. Kommunstyrelsens arbetsutskott tar upp 
ärendet den 16 december för att få ett godkännande att gå ut med 
upphandling av yttre åtgärder mot de avsatta medel som finns i 
budget 2009. Ärendet bereds under tiden vidare i KU-förvaltningen 
mot dels yttre åtgärder men också mot förslaget om ”Mötesplats 
Tingshuset” och KU-nämnden får hantera ärendet i januari 2009. 
Därefter kommer samberedning ske mellan KU-förvaltningen och 



den Tekniska förvaltningen. 
 
KUN 2008-12-09 § 147 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 3 Dnr 01/KUN47 875 
Förstudie och projektering av nytt Museum. 
 
Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Anbudsförfrågan har gått ut angående yttre åtgärder, målning och 
renovering av fasad, via beslut i kommunstyrelsens arbetsutskott. 
Inspektion av lokaler på nedre våningen av Tingshuset har skett 
tillsammans med  Riksbyggen för att ta fram en kostnadsberäkning 
på åtgärder med anledning av förslaget om ”Mötesplats Tingshuset” 
 
AU 2009-01-13 § 2 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare till 
KU-nämnden i januari. 
- - - - 
KUN 2009-01-28: 
Riksbyggen har inkommit med en kostnadsberäkning på åtgärder 
med anledning av förslaget om ”Mötesplats Tingshuset” 
Kostnadsberäkningarna för dels invändiga åtgärder samt yttre 
åtgärder ser ut att vara mindre än de medel som totalt finns anslagna 
inom kommunstyrelsens och kultur- och utbildningsnämndens 
budget. 
Kultur- och Utbildningsnämnden ser positivt på förslaget att 
igångsätta arbetet med ”Mötesplats Tingshuset” och att 
samberedning sker vidare med Tekniska förvaltningen om de yttre 
åtgärderna. 
 
KUN 2009-01-28 § 3 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att igångsätta arbetet med 
”Mötesplats Tingshuset” i enlighet med Riksbyggens åtgärdsförslag, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att tillsammans med tekniska 
förvaltningen sambereda ärendet om yttre åtgärder och ”Mötesplats 
Tingshuset”. 
- - - - 

 
 
 
 
 

KUN § 4 Dnr 08/KUN113 875 
Skrivelse angående museets framtid och målsättningar 
 
Skrivelse har inkommit, 2008-11-11, till Kultur- och 
Utbildningsnämnden från Vilhelmina Museum angående museets 
framtid och målsättningar. Skrivelsen framhåller den oro som finns i 
verksamheten med anledning av den ekonomiska situationen i 
kommunen och de åtgärdsförslag som presenterats där museet 
ibland föreslås sänka ambitionsnivån, stängas helt eller begränsa 
öppethållanden. De skriver bland annat; 
”arbetssituationen blir omöjlig om vi ena dagen skall arbeta mot 
stora visioner och mål, för att nästa dag fundera i termerna 
avveckling och ruiner” 
 
AU 2008-11-25 § 175 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera inkommen skrivelse, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att upprätta ett utkast till 
svarsskrivelse som presenteras för KU-nämnden den 9 december. 
- - - - 
KUN 2008-12-09: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om den träff som 
genomförts med museets personal Laila Eliasson och Sabina 
Fondelius samt från KU-förvaltningen Christer Staaf och Roland 
Bång för att diskutera den skrivelse som inkommit. 
 
KUN 2008-12-09 § 148 



KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att upprätta ett utkast till 
svarsskrivelse som presenteras för KU-nämnden i januari 2009. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 4 Dnr 08/KUN113 875 
Skrivelse angående museets framtid och målsättningar 
 
Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Förvaltningschefen föredrar kring upprättat utkast till svarsskrivelse. 
 
AU 2009-01-13 § 3 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  anta upprättat tjänstemannautkast till svarsskrivelse som KU-
nämndens eget. 
 
KUN 2009-01-28 § 4 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  anta upprättat tjänstemannautkast till svarsskrivelse som KU-
nämndens eget. 
 

 
 
 
 
 

KUN § 5 Dnr 06/KUN113 828 
Hyresavtal Dansverket. 
 
Gällande hyreskontrakt avseende lokal för Dansverket i 
Teliafastigheten går ut 2009-08-31. Uppsägning av befintligt avtal 
skall ske skriftligen minst 9 månader före den avtalade hyrestidens 
utgång. I annat fall förlängs kontraktet med 3 år för varje gång. 
 
AU 2008-11-25 § 190 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 



 
att  uppdra till förvaltningsledningen att uppta förhandlingar 
avseende omförhandling av hyresavtal från och med september 
månad år 2009. 
- - - - 
KUN 2008-12-09: 
Utredningssekreteraren föredrar och informerar om att avtalet sagts 
upp i enlighet med gällande regler och att kontakt tas med 
hyresvärden för omförhandling av hyresavtal syftandes till 
hyressänkning och/ eller kortare avtalstid. 
 
KUN 2008-12-09 § 163 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Utredningssekreteraren föredrar och informerar om att kontakt är 
upprättad med hyresvärden för Dansverket och en första inledande 
diskussion har skett. 
 
AU 2009-01-13 § 4 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i diskussion med 
hyresvärden få till en förlängning av hyresavtalet till 2010-08-31, 
 
att  ärendet tas till KU-nämnden i januari. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 5 Dnr 06/KUN113 828 
Hyresavtal Dansverket. 
 
KUN 2009-01-28: 
Utredningssekreteraren föredrar och informerar om att 
överläggningar har skett och att en förlängning om ett år till 2010-
08-31 har accepterats av hyresvärden. 
 
KUN 2009-01-28 § 5 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  notera informationen, 
 
att  ingå avtal om förlängning om ett år till 2010-08-31 med 
hyresvärden TeliaSonera Sverige Net Fastigheter AB. 

 
 
 
 
 

KUN § 6 Dnr 08/KUN125 629 
Demokratiprojekt för högstadieungdomar 
 
Vid teaterdagarna i Hallunda träffades representanter för Vilhelmina 
teaterförening, Riksteatern Västerbotten och Riksteatern Barn och 
Unga för att diskutera en vidareutveckling av demokratiprojektet 
”Inte utan min röst” som genomfördes i Åsele hösten 2007. 
Ur dessa diskussioner så framkom en önskan och ett förslag att 
kommunerna Vilhelmina, Åsele och Dorotea går samman i ett nytt 
projekt där ungdomars demokratiska inflytande skall stärkas. 
 
Riksteatern Västerbotten inbjuder därför Kultur- och 
Utbildningsnämnderna, kommunledningarna samt skolledare i alla 
tre kommuner till information och ett samtal kring projektidén att 
stärka ungdomars demokratiska inflytande, måndag den 26 januari 
kl 13-15.00 på Folkets Hus i Vilhelmina. 
Vid träffen så deltar Lisa Hugosson, teaterchef för Riksteatern Barn 
och Unga, Mårten Andersson, projektledare för ”Inte utan min röst” 
och Isak Benyamine, uppdragsledare Riksteatern. 
 
AU 2009-01-13 § 5 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inbjuda presidierna i 
kommunfullmäktige, kommunstyrelsen eller ersättare till dessa samt 
skolledare till träffen den 26 januari kl 13-15.00 på Folkets Hus. 
 
Paragrafen justeras omedelbart 
- - - - 
KUN 2009-01-28: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar och informerar om den 
informationsträff som Riksteatern inbjöd till den 26 januari. 
Samtliga närvarande politiker och tjänstemän från Vilhelmina-
Åsele-Dorotea samtyckte till att Riksteatern Västerbotten går vidare 



med en projektide som presenteras för respektive kommun och som 
sedan eventuellt får ligga som grund för en projektansökan. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 6 Dnr 08/KUN125 629 
Demokratiprojekt för högstadieungdomar 
 
KUN 2009-01-28 § 6 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
 

Rektor Grundskola Nils Fredriksson 
 
 
 
 

KUN § 7 Dnr 08/KUN118 826 
Behov av sarg vid isbanan, Nästansjö skola 
 
Skrivelse har inkommit 2008-11-26 från föräldrar och 
föräldrastyrelse vid Nästansjö skola angående ny sarg vid skolans 
isyta. 
 
Den sarg som tidigare funnits har blivit utdömd och ny sarg har inte 
uppförts. Föräldrarna menar att en uppskottad snökant runt planen 
är ett osäkert alternativ vid anläggandet av isytan samt att det snabbt 
kan förvandlas till en farlig driva av is. Föräldrarna menar också att 
byskolornas elever har lika stor rätt till goda förutsättningar i 
lärandet och ställer frågan om möjligheten att ordna regelbundna 
bussresor till Tjärnvallens idrottsplats och ishallen där. 
 
Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och initierar en övergripande 
diskussion om hur driftsansvaret ser ut på anläggningarna i 
Vilhelmina kommun. 
 
AU 2009-01-13 § 6 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om fortsatt beredning till KU-



nämnden i januari 
- - - - 
KUN 2009-01-28: 
Utredningssekreteraren föredrar kring ansvarsförhållandet mellan 
kommunägda och föreningsägda anläggningar i kommunen. 
Kultur- och Utbildningsnämnden ser positivt på elev- och 
föräldraengagemanget i ärendet men konstaterar att det enligt 
gällande delegationsordning är en skolfråga. 
 
KUN 2009-01-28 § 7 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen och rektor grundskola att se 
över om ny sarg kan inrymmas inom befintliga budgetramar. 

 
Rektor Conny Hellsten 
 
 
 
 

KUN § 8   Dnr 08/KUN115 608 
Läsårstider 2009/10. 
 
Rektor Nils Fredriksson har på förvaltningens uppdrag inkommit 
med förslag till läsårstider för läsåret 2009/2010. 
 
AU 2008-10-10 § 158 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  fastställa läsårstiderna för 2009/2010 enligt förslag. 
- - - - 
KUN 2008-11-04 § 129 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  fastställa läsårstiderna för 2009/2010 enligt förslag. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Rektor för Saxnäs skola, Conny Hellsten, har inkommit 2008-12-02 
med en anhållen om att få förskjuta skolåret med en vecka mot de 
tidigare fastställda läsårstiderna 2009/2010. 
Frågan har diskuterats i skolrådet och bollats med föräldrar och alla 
är eniga om att en förskjutning av skolstarten är att föredra. 



Skolskjutsar påverkas inte då Saxnäs är helt oberoende av 
länstrafikens tidtabell för sina skolskjutsar. 
 
De föreslagna läsårstiderna för Saxnäs skolas elever är följande; 
Höstterminen startar 2009-08-31 
Vårterminen slutar 2010-06-18 
 
AU 2009-01-13 § 8 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  föreslå KU-nämnden att godkänna Saxnäs skolas anhållan om 
att förskjuta läsåret enligt förslaget att: 
Höstterminen startar 2009-08-31 
Vårterminen slutar 2010-06-18 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 8   Dnr 08/KUN115 608 
Läsårstider 2009/10. 
 
KUN 2009-01-28 § 8 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  fastställa Saxnäs skolas läsår 2009/2010 enligt följande: 
Höstterminen startar 2009-08-31 
Vårterminen slutar 2010-06-18. 
 

 
 
 
 
 

KUN § 9 Dnr  
Sammanträdesplan år 2009 – KU-nämnden. 
 
Förvaltningsledningen har upprättat utkast till sammanträdesplan för 
2009. 
 
Arbetsutskottet KU-nämnden  
13 januari  27 januari   
17 februari  10 mars  
21 april  26 maj  



16 juni   
18 augusti  15 september 

6 oktober  27 oktober 
17 november 15 december 
 
AU 2008-11-25 § 176 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande hänskjuta beslut i ärendet till KU-nämnden i 
december. 
- - - - 
 
KUN 2008-12-09 § 149 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  efter revidering anta sammanträdesplan för KU-nämnden 2009 
enligt följande: 
 
Arbetsutskottet KU-nämnden  
13 januari  28 januari   
17 februari  10 mars  
21 april  26 maj  
16 juni   
18 augusti  15 september 

6 oktober  27 oktober 
17 november 15 december 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 
 
KUN § 9 Dnr  
Sammanträdesplan år 2009 – KU-nämnden. 
 
AU 2009-01-13 § 9 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  föreslå KU-nämnden att flytta KU-nämndens sammanträde den 
26 maj till den 2 juni. 
- - - - 
KUN 2009-01-28 § 9 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 



 
att  flytta KU-nämndens sammanträde den 26 maj till den 2 juni och 
anta sammanträdesplan för KU-nämnden 2009 enligt följande: 
 
Arbetsutskottet KU-nämnden  
13 januari  28 januari   
17 februari  10 mars  
21 april  2 juni  
16 juni   
18 augusti  15 september 

6 oktober  27 oktober 
17 november 15 december 
 
 

 
 
 
 

KUN § 10 Dnr 08/KUN122 041 
Budget 2010-12 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om den 
introduktion till budgetarbetet 2010-2012 som arbetats fram av 
kommunledningsgruppen och ekonomienheten, och som fastställts 
av kommunstyrelsen. Varje nämnd har att till ks au 16/12 arbeta 
fram och presentera en konsekvensbeskrivning utifrån ett underlag i 
form av sex olika identifierade problemområden. 
 
Samtliga sektorschefer inom KU-förvaltningen har fått i uppdrag att 
genomföra beredningar för sin respektive verksamhetsgren fram till 
ons 3/12. Förvaltningschefen föreslår att ett extra kun au 
sammankallas för att ta del av genomförda beredningar. 
 
AU 2008-11-25 § 187 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  ett extra arbetsutskott genomförs ons 3/12, kl. 8-12, i syfte att ta 
del av sektorschefernas redovisningar av genomfört uppdrag, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att tillställa arbetsutskottets 
ledamöter aktuellt underlag innan ons 3/12. 
- - - - 
KUN 2008-12-09: 



Förvaltningschefen informerar om den presentation som 
sektorsansvariga genomförde den 3/12. Sammanställning av 
materialet skall ske till kommunstyrelsens arbetsutskott den 16/12 
och i samband med det så kommer samtliga ledamöter och ersättare 
i KUN att få ta del av materialet. 
 
KUN 2008-12-09 § 159 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i samband med beredning 
av budget för 2010 utarbeta förslag till verksamhetsplan för åren 
2010-2012 avseende kultur- och utbildningsnämnden. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 10 Dnr 08/KUN122 041 
Budget 2010-12 
 
Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar i ärendet och redogör 
för en första, preliminär, nedarbetning av nämndens budgetram på 
verksamhets-grensnivå. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att nämndens förutsättningar till bibehållen och 
oförändrad verksamhet är utesluten givet de ekonomiska ramarna på 
nämndsnivå. 
 
AU 2009-01-13 § 10 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om vidare beredning till KU-
nämnden i januari. 
- - - - 
KUN 2009-01-28: 
Förvaltningschefen och förvaltningsekonomen föredrar och 
informerar om förutsättningarna för budget 2010-12. 
 
Yrkanden 
Under överläggning i ärendet så yrkar Katharina Hahlin (M) 



följande; 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av 
nettokostnaderna per gymnasieprogram, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av 
lärartätheten per  gymnasieprogram. 
 
Robert Svensson (C) yrkar på följande; 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en kostnads- och 
konsekvensanalys utifrån ett verksamhetsperspektiv vid avveckling 
av program på gymnasieskolan. 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 10 Dnr 08/KUN122 041 
Budget 2010-12 
 
Jonny Kärkkäinen (KD) yrkar på följande; 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av 
konsekvenser för en kulturskola med minskad bemanning. 
 
Viveka Abramsson (S) yrkar på följande; 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en fortsatt utredning på en 
effektivisering av lokalutnyttjandet, 
 
att  ge en inriktning till förvaltningsledningen att i pågående process 
i framtagandet av nytt lokalt avtal för lärare säga upp gällande avtal 
om förskollärares förtroendetid, 
 
att  avveckla öppna förskolan, 
 
att  avveckla det kommunala vårdnadsbidraget 
 
att  göra en besparing i museets verksamheter om totalt 100 kkr. 
 
Propositionsordning 
Ordförande Jonny Kärkkäinen ställer proposition på yrkandet om 



öppna förskolan, vårdnadsbidraget samt besparing inom museets 
verksamheter och finner att KU-nämnden ej beslutar i enlighet med 
Viveka Abramssons yrkande. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-
nämnden: 
Nej-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande 
 
Ja-röst för bifall till Viveka Abramssons yrkande 
 
Omröstningsresultat 
Verkställd omröstning utfaller med sex (6) nej och fem (5) ja på det 
sätt den till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 10 Dnr 08/KUN122 041 
Budget 2010-12 
 
KUN 2009-01-28 § 10 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av 
nettokostnaderna per gymnasieprogram, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av 
lärartätheten per  gymnasieprogram, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en kostnads- och 
konsekvensanalys utifrån ett verksamhetsperspektiv vid avveckling 
av program på gymnasieskolan, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av 
konsekvenser för en kulturskola med minskad bemanning, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en fortsatt utredning på en 
effektivisering av lokalutnyttjandet, 
 
att  ge en inriktning till förvaltningsledningen att i pågående process 
i framtagandet av nytt lokalt avtal för lärare säga upp gällande avtal 
om förskollärares förtroendetid. 
- - - - 



 
 
 
 
 
 

KUN § 11 Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009 
 
Förvaltningschefen föredrar kring det uppdrag som lämnats till 
kommunledningsgruppen om åtgärdsförslag och 
konsekvensutredningar i förvaltningarna genererande till 
kostnadsminskningar att presenteras till kommunstyrelsens 
arbetsutskott den 4 november. 
Med anledning av kommunstyrelsens beslut om nya och 
konstruktiva förslag till kostnadsminskningar mot bakgrund av 
delårsbokslutet 2008 så beslutade KU-nämndens arbetsutskott 2008-
10-10 att återigen se över budget 2009. En överblick av läget 
presenterades måndag den 6/10 vid en första träff där presidierna 
deltog. 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragningen att om KU-
nämnden skall hinna behandla ärendet och de åtgärdsförslag samt 
konsekvensutredningar som arbetas fram så måste en extra KU-
nämnd tillkallas. Förslag till dag för denna extra KU-nämnd blir 
torsdag den 23 oktober kl 08.00-12.00. 
 
AU 2008-10-10 § 148 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra 
konsekvensutredningar inom KU-nämndens ansvarsområde mot 
bakgrund av upprättat beslut till kommunledningsgruppen och 
presentera dessa vid extra KU-nämnd den 23 oktober. 
- - - - 
KUN 2008-10-23: 
Förvaltningschefen och förvaltningsekonomen föredrar genomförda 
konsekvensutredningar. 
Förvaltningschefen presenterar kommunledningsgruppens förslag 
till åtgärder med anledning av kommunstyrelsens beslut om nya och 
konstruktiva förslag till kostnadsminskningar mot bakgrund av att 
se över budget 2009. Kommunledningsgruppen menar att åtgärder 



för att nedbringa kostnader till 1 januari 2009 i förhållande till 
befarat underskott för budgetåret, är ett ej möjligt uppdrag. 
Förslagen till åtgärder är därför tidsangivna då de kan ge effekt. 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 11 Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009 
 
Yrkanden 
Under överläggningen yrkar Ordförande Jonny Kärkkäinen (KD) att 
till kommunstyrelsen yttra sig om att tillstyrka följande förslag till 
åtgärder; 
 

Förslag Konsekvens Besparing 
(helårseffekt)  /    
Tid 

Ambitionssänkning biblioteksverksamheten: 
1-2 tjänster prutas bort. 

Service till distans- och högskolestudenter 
minskar. V8-åtagandet minskar. Minskade 
öppettider. Lägre servicegrad och ett 
minskat utbud till allmänheten. 
 

350-700 Kkr       
jan 10 
(1 tjänst) 

Ytterligare besparing på anslag till studieförbund och 
föreningar 

Studieförbundens möjlig-heter till utbud 
minskar. Det ideella föreningslivet får 
bära en högre egendel vad gäller 
kostnaderna. 
 

50 Kkr                  

Ambitionssänkning Skoter-trafik (KS beslutsmandat) Skoter och skotertrafik ej som kommunalt 
åtagande. 
 

100 Kkr                

Införandet av nytt resurs-fördelningssystem och ny 
taxetillämpning i förskole- och fritidshemsverksam-heterna 
för minskning av kostnaderna för varje inskrivet barn (inom 
ram för pågående förskoleöversyn) 
 

Resurs efter prestation (antal barn) utifrån 
en nyckeltals-justering. Debitering av taxa 
utifrån faktisk vistelsetid. 
Helårseffekten nås vid fullt utbyggd 
verksamhet. 

1~500 kkr             
aug 09 

Nedskrivning av förväntat nyttjande av det kommunala 
vårdnadsbidraget 
 

Antagande om färre nyttjare än vad 
budgetering förut-sätter. 

200 – 400 Kkr      
jan 09 

Ytterligare översyn och om-ställning av bemanning på 
Volgsjö skola för nedbring-andet av  kostnaderna per elev i 
grundskolans tidigare år. 
 

Minskad lärartäthet och andra metodval. 
På sikt genererar detta större besparingar 
än angiven summa. Osäkert dock hur stor.

500 Kkr                
aug 09 

Förändring av timplaner för borttagandet av extra 
skolskjutsturer (särskilt ärende i KUN 081104). 

Längre skoldagar (någon dag i veckan) för 
de yngsta barnen. Behov av s.k. ”vänte-
barnsverksamhet” 0,5 tjänst 

800 Kkr                
aug 09 
(Ökad besparing 
vid 



omförhandling 
2013) 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 11 Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009 

 
Besparing i ledning och administration i förskola-grundskola 
(inom ram för pågående förskoleöversyn) 
 

Gemensamt kansli FÖ/GRU tidigare år. 
Besparing ledningsresurs. 

350 Kkr                
aug 09 

Minskat intag på FPTP (transportteknisk inriktning) på 
Malgomajskolan från 24 till 16 platser. 
 

Minskat antal undervisnings-grupper = - 1 
tjänst 

400 Kkr                
aug 09 

Flytt av verksamhet från M 3 och M 4 till ny lokal. 
Försäljning av aktuella fastigheter. 

 Initiala investerings- och 
omställningskostnader. Besparing i drift 
och fastig-hetstekniskt underhåll på sikt 
samt pedagogiska vinster.  
 

1~800 kkr (drift)  
aug 09 

Basorganisation och led-ningsorganisation Malgomaj-skolan 
anpassad efter demo-grafi, strategiska beslut och kommande 
gymnasiereform 
 

Minskad basorganisation. 
Besparing ledningsresurs och 
administration 

??                          
aug 10 

År 6-elever på Volgsjö skola flyttas upp till Hembergs-skolan 
fr.o.m. lå 10/11 

Ytterligare förtätning av und-
ervisningsgrupperna i lokaler på Volgsjö 
skola, flytt av sär-skolan till nya lokaler 
samt friställandet av Kittelä (för-
skoleklass/fritids) för andra/ nya behov 
(ex familjecentral, nya 
förskoleavdelningar 

Besparing: ringa 
omställ-
ningskostnader 
för mötandet av 
andra eller nya 
behov fr.a.a. på 
Kittelä. 
                             
Aug 10 
 

Gem. förvaltningsledning Ås-Do-Vi 2, 5 förvaltningschefer blir 1,0 325 kkr  
(Vilhelmina – 
0,5)                        

 
Och att till kommunstyrelsen yttra sig om att avstyrka följande 
förslag till åtgärder; 
 

Förslag Konsekvens Besparing 
(helårseffekt)  /    
Tid 

Alt 1. Ambitionssänkning museiverksamheten: Ingen 
sommarpersonal. 

Sockenstugan öppen bara för bokade 
visningar. Ingen lanthandel eller stads-

100~Kkr         
maj/juni 09 



Risträskåtagandet avvecklas vandring 

- - -forts- - - 
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Alt 2. Verksamhetsav-veckling museet: Tjänsten som 
museintendent inordnas i ny ABM-struktur (museum-
bibliotek).  

Museet som egen verksamhet upphör. 
Kulturarvsansvarig inom ABM utses 
(befintlig tjänst som museiintendent) 
Tingshuset utryms och hyrs ut till annan 
vht. ½-tid som ammanuens prutas bort.  
I övrigt som ovan 
 

600~Kkr                
aug 09 

Ambitionssänkning Fritidsgården: Minskad pers-
onalbemanning 0,5 tjänst. 
 

Begränsning i öppettider 180 Kkr              
aug 09 

Införandet av småbarns-skolekoncept vid enheterna i 
Nästansjö och Latikberg (Fö-år 3) 

Förskola och förskoleklass-år 3 inom 
samma organisation. 
OBS: Tillkommande inve-sterings- och 
omställnings-kostnader för ombyggna-
tioner fr.a.a. i Latikbergs 
skola.Försäljning av Myltan och Tranan. 
Utnyttjande av försäljningsintäkt minus 
avskrivningskostnaderna för 
omställningskostnaderna. 
 

2~600 kkr (drift)   
aug 10 

Avveckling Musikskolan Ingen utveckling mot Kulturskola 1~400 Kkr             
aug 09 
 

Avveckling Dansverket Ingen förlängning av hyreskontrakt. 
Andra lokaler för dans så länge estet-
programmet finns kvar. 
 

150 kkr                  
aug 09 

Avveckling Öppna Förskolan   300 Kkr                 
aug 10 

 
Viveka Abramsson (S) yrkar på att till kommunstyrelsen yttra sig 
om att tillstyrka följande förslag till åtgärder; 
 
Att utifrån förslag till åtgärder för museets alternativ 1 och 2 göra 
besparing om totalt 100 kkr., 
Att utifrån förslag till åtgärder för biblioteket göra besparing om 
totalt 100 kkr., 
Att utifrån förslag till åtgärder för det kommunala vårdnadsbidraget 
föreslå en nedläggning av densamma med en besparing om 864 kkr. 



under 2009, 
Att utifrån förslag till åtgärder för borttagandet av skolskjutsar ej 
tillsätta 0,5 tjänst för s k ”väntebarnsverksamhet” vilket leder till en 
total besparing om 800 kkr. 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 11 Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009 
 

Förslag Konsekvens Besparing 
(helårseffekt)  /    
Tid 

Alt 1. Ambitionssänkning museiverksamheten: Ingen 
sommarpersonal. 
Risträskåtagandet avvecklas 
 

Sockenstugan öppen bara för bokade 
visningar. Ingen lanthandel eller stads-
vandring 

100~Kkr         
maj/juni 09 

Alt 2. Verksamhetsav-veckling museet: Tjänsten som 
museintendent inordnas i ny ABM-struktur (museum-
bibliotek).  

Museet som egen verksamhet upphör. 
Kulturarvsansvarig inom ABM utses 
(befintlig tjänst som museiintendent) 
Tingshuset utryms och hyrs ut till annan 
vht. ½-tid som ammanuens prutas bort.  
I övrigt som ovan 
 

600~Kkr                
aug 09 

Ambitionssänkning biblioteksverksamheten: 
1-2 tjänster prutas bort. 

Service till distans- och högskolestudenter 
minskar. V8-åtagandet minskar. Minskade 
öppettider. Lägre servicegrad och ett 
minskat utbud till allmänheten. 
 

350-700 Kkr       
jan 10 
 

Ambitionssänkning Skoter-trafik (KS beslutsmandat) Skoter och skotertrafik ej som kommunalt 
åtagande. 
 

100 Kkr                

Införandet av nytt resurs-fördelningssystem och ny 
taxetillämpning i förskole- och fritidshemsverksam-heterna 
för minskning av kostnaderna för varje inskrivet barn (inom 
ram för pågående förskoleöversyn) 
 

Resurs efter prestation (antal barn) utifrån 
en nyckeltals-justering. Debitering av taxa 
utifrån faktisk vistelsetid. 
Helårseffekten nås vid fullt utbyggd 
verksamhet. 

1~500 kkr             
aug 09 

Nedskrivning av förväntat nyttjande av det kommunala 
vårdnadsbidraget 
 

Antagande om färre nyttjare än vad 
budgetering förut-sätter. 

200 – 400 Kkr      
jan 09 
 

Ytterligare översyn och om-ställning av bemanning på 
Volgsjö skola för nedbring-andet av  kostnaderna per elev i 
grundskolans tidigare år. 
 

Minskad lärartäthet och andra metodval. 
På sikt genererar detta större besparingar 
än angiven summa. Osäkert dock hur stor.

500 Kkr                
aug 09 

Förändring av timplaner för borttagandet av extra 
skolskjutsturer (särskilt ärende i KUN 081104). 

Längre skoldagar (någon dag i veckan) för 
de yngsta barnen. Behov av s.k. ”vänte-

800 Kkr                
aug 09 



barnsverksamhet” 0,5 tjänst (Ökad besparing 
vid 
omförhandling 
2013) 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 11 Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009 
 

Besparing i ledning och administration i förskola-grundskola 
(inom ram för pågående förskoleöversyn) 

Gemensamt kansli FÖ/GRU tidigare år. 
Besparing ledningsresurs. 

350 Kkr                
aug 09 

 
Minskat intag på FPTP (transportteknisk inriktning) på 
Malgomajskolan från 24 till 16 platser. 
 

Minskat antal undervisnings-grupper = - 1 
tjänst 

400 Kkr                
aug 09 

Flytt av verksamhet från M 3 och M 4 till ny lokal. 
Försäljning av aktuella fastigheter. 

 Initiala investerings- och 
omställningskostnader. Besparing i drift 
och fastig-hetstekniskt underhåll på sikt 
samt pedagogiska vinster.  
 

1~800 kkr (drift)  
aug 09 

Basorganisation och led-ningsorganisation Malgomaj-skolan 
anpassad efter demo-grafi, strategiska beslut och kommande 
gymnasiereform 
 

Minskad basorganisation. 
Besparing ledningsresurs och 
administration 

??                         
aug 10 

Avveckling Öppna Förskolan   300 Kkr                 
aug 10 
 

År 6-elever på Volgsjö skola flyttas upp till Hembergs-skolan 
fr.o.m. lå 10/11 

Ytterligare förtätning av und-
ervisningsgrupperna i lokaler på Volgsjö 
skola, flytt av sär-skolan till nya lokaler 
samt friställandet av Kittelä (för-
skoleklass/fritids) för andra/ nya behov 
(ex familjecentral, nya 
förskoleavdelningar 

Besparing: ringa 
omställ-
ningskostnader 
för mötandet av 
andra eller nya 
behov fr.a.a. på 
Kittelä. 
            Aug 10 
 

Gem. förvaltningsledning Ås-Do-Vi 2, 5 förvaltningschefer blir 1,0 325 kkr  
(Vilhelmina – 
0,5)                        

 
Och att till kommunstyrelsen yttra sig om att avstyrka följande 
förslag till åtgärder; 

Förslag Konsekvens Besparing 
(helårseffekt)  /    
Tid 



Ambitionssänkning Fritidsgården: Minskad pers-
onalbemanning 0,5 tjänst. 

Begränsning i öppettider 180 Kkr              
aug 09 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 11 Dnr 07/KUN145 041 
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Ytterligare besparing på anslag till studieförbund och 
föreningar 

Studieförbundens möjlig-heter till utbud 
minskar. Det ideella föreningslivet får 
bära en högre egendel vad gäller 
kostnaderna. 

50 Kkr                  

Införandet av småbarns-skolekoncept vid enheterna i 
Nästansjö och Latikberg (Fö-år 3) 

Förskola och förskoleklass-år 3 inom 
samma organisation. 
OBS: Tillkommande inve-sterings- och 
omställnings-kostnader för ombyggna-
tioner fr.a.a. i Latikbergs 
skola.Försäljning av Myltan och Tranan. 
Utnyttjande av försäljningsintäkt minus 
avskrivningskostnaderna för 
omställningskostnaderna. 

2~600 kkr (drift)   
aug 10 

Avveckling Musikskolan Ingen utveckling mot Kulturskola 1~400 Kkr             
aug 09 

Avveckling Dansverket Ingen förlängning av hyreskontrakt. 
Andra lokaler för dans så länge estet-
programmet finns kvar. 

150 kkr                  
aug 09 

 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-
nämnden beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-
nämnden: 
Ja-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande 
 
Nej-röst för bifall till Viveka Abramssons yrkande 
 
Omröstningsresultat 
Verkställd omröstning utfaller med sex (6) ja och fem (5) nej på det 
sätt den till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och Utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Jonny 
Kärkkäinens yrkande. 
 



- - -forts- - - 
 

 
 
KUN § 11 Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009 
 
KUN 2008-10-23 § 119 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  till kommunstyrelsen yttra sig om att tillstyrka följande förslag 
till åtgärder; 

Förslag Konsekvens Besparing 
(helårseffekt)  /    
Tid 

Ambitionssänkning biblioteksverksamheten: 
1-2 tjänster prutas bort. 

Service till distans- och högskolestudenter 
minskar. V8-åtagandet minskar. Minskade 
öppettider. Lägre servicegrad och ett 
minskat utbud till allmänheten. 
 

350-700 Kkr       
jan 10 
(1 tjänst) 

Ytterligare besparing på anslag till studieförbund och 
föreningar 

Studieförbundens möjlig-heter till utbud 
minskar. Det ideella föreningslivet får 
bära en högre egendel vad gäller 
kostnaderna. 
 

50 Kkr                  

Ambitionssänkning Skoter-trafik (KS beslutsmandat) Skoter och skotertrafik ej som kommunalt 
åtagande. 
 

100 Kkr                

Införandet av nytt resurs-fördelningssystem och ny 
taxetillämpning i förskole- och fritidshemsverksam-heterna 
för minskning av kostnaderna för varje inskrivet barn (inom 
ram för pågående förskoleöversyn) 
 

Resurs efter prestation (antal barn) utifrån 
en nyckeltals-justering. Debitering av taxa 
utifrån faktisk vistelsetid. 
Helårseffekten nås vid fullt utbyggd 
verksamhet. 

1~500 kkr             
aug 09 

Nedskrivning av förväntat nyttjande av det kommunala 
vårdnadsbidraget 
 

Antagande om färre nyttjare än vad 
budgetering förut-sätter. 

200 – 400 Kkr      
jan 09 

Ytterligare översyn och om-ställning av bemanning på 
Volgsjö skola för nedbring-andet av  kostnaderna per elev i 
grundskolans tidigare år. 
 

Minskad lärartäthet och andra metodval. 
På sikt genererar detta större besparingar 
än angiven summa. Osäkert dock hur stor.

500 Kkr                
aug 09 

Förändring av timplaner för borttagandet av extra 
skolskjutsturer (särskilt ärende i KUN 081104). 

Längre skoldagar (någon dag i veckan) för 
de yngsta barnen. Behov av s.k. ”vänte-
barnsverksamhet” 0,5 tjänst 

800 Kkr                
aug 09 
(Ökad besparing 
vid 
omförhandling 
2013) 

- - -forts- - - 



 
 
 
KUN § 11 Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009 
 

Besparing i ledning och administration i förskola-grundskola 
(inom ram för pågående förskoleöversyn) 
 

Gemensamt kansli FÖ/GRU tidigare år. 
Besparing ledningsresurs. 

350 Kkr                
aug 09 

Minskat intag på FPTP (transportteknisk inriktning) på 
Malgomajskolan från 24 till 16 platser. 
 

Minskat antal undervisnings-grupper = - 1 
tjänst 

400 Kkr                
aug 09 

Flytt av verksamhet från M 3 och M 4 till ny lokal. 
Försäljning av aktuella fastigheter. 

 Initiala investerings- och 
omställningskostnader. Besparing i drift 
och fastig-hetstekniskt underhåll på sikt 
samt pedagogiska vinster.  
 

1~800 kkr (drift)  
aug 09 

Basorganisation och led-ningsorganisation Malgomaj-skolan 
anpassad efter demo-grafi, strategiska beslut och kommande 
gymnasiereform 
 

Minskad basorganisation. 
Besparing ledningsresurs och 
administration 

??                          
aug 10 

År 6-elever på Volgsjö skola flyttas upp till Hembergs-skolan 
fr.o.m. lå 10/11 

Ytterligare förtätning av und-
ervisningsgrupperna i lokaler på Volgsjö 
skola, flytt av sär-skolan till nya lokaler 
samt friställandet av Kittelä (för-
skoleklass/fritids) för andra/ nya behov 
(ex familjecentral, nya 
förskoleavdelningar 

Besparing: ringa 
omställ-
ningskostnader 
för mötandet av 
andra eller nya 
behov fr.a.a. på 
Kittelä. 
                             

Aug 10 
 

Gem. förvaltningsledning Ås-Do-Vi 2, 5 förvaltningschefer blir 1,0 325 kkr  
(Vilhelmina – 
0,5)                        

 
att  till kommunstyrelsen yttra sig om att avstyrka följande förslag 
till åtgärder; 
 

Förslag Konsekvens Besparing 
(helårseffekt)  /    
Tid 

Alt 1. Ambitionssänkning museiverksamheten: Ingen 
sommarpersonal. 
Risträskåtagandet avvecklas 

Sockenstugan öppen bara för bokade 
visningar. Ingen lanthandel eller stads-
vandring 

100~Kkr         
maj/juni 09 

- - -forts- - - 
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Alt 2. Verksamhetsav-veckling museet: Tjänsten som 
museintendent inordnas i ny ABM-struktur (museum-
bibliotek).  

Museet som egen verksamhet upphör. 
Kulturarvsansvarig inom ABM utses 
(befintlig tjänst som museiintendent) 
Tingshuset utryms och hyrs ut till annan 
vht. ½-tid som ammanuens prutas bort.  
I övrigt som ovan 
 

600~Kkr                
aug 09 

Ambitionssänkning Fritidsgården: Minskad pers-
onalbemanning 0,5 tjänst. 
 

Begränsning i öppettider 180 Kkr              
aug 09 

Införandet av småbarns-skolekoncept vid enheterna i 
Nästansjö och Latikberg (Fö-år 3) 

Förskola och förskoleklass-år 3 inom 
samma organisation. 
OBS: Tillkommande inve-sterings- och 
omställnings-kostnader för ombyggna-
tioner fr.a.a. i Latikbergs 
skola.Försäljning av Myltan och Tranan. 
Utnyttjande av försäljningsintäkt minus 
avskrivningskostnaderna för 
omställningskostnaderna. 
 

2~600 kkr (drift)   
aug 10 

Avveckling Musikskolan Ingen utveckling mot Kulturskola 1~400 Kkr             
aug 09 
 

Avveckling Dansverket Ingen förlängning av hyreskontrakt. 
Andra lokaler för dans så länge estet-
programmet finns kvar. 

150 kkr                  
aug 09 

Avveckling Öppna Förskolan   300 Kkr                 
aug 10 

 
 
Reservationer 
Viveka Abramsson (S), Birgitta Ohlsson (S), Ulf Hansson (S), 
Maria Lindström (S), Margareta Abrahamsson (V) reserverar sig 
mot beslutet till förmån för Viveka Abramssons yrkande. 
- - - - 
KUN 2008-11-04: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar och informerar om 
kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut att utan eget yttrande skicka 
ärendet till kommunstyrelsen. 
 

- - -forts- - - 
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KUN 2008-11-04 § 140 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-11-25: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar och informerar om 
verksamheternas investeringsbehov 2009 och framåt. Det tilldelade 
men ej fördelade investeringsbeloppet för KUN 2009 är 1,8 Mkr 
och därför behövs en prioriteringsordning på investeringarna där 
arbetsmiljöåtgärder har högsta prioritet.  
 
AU 2008-11-25 § 189 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämndens 
decembersammanträde sammanställa en prioriteringslista på 
investeringsbehov 2009. 
- - - - 
KUN 2008-12-09: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar och presenterar ett 
utkast till prioriteringslista för investeringar 2009. Under 
överläggningen så diskuteras fördelningen av inköp av inventarier. 
 
KUN 2008-12-09 § 161 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över fördelningen av 
inköp av inventarier och presentera reviderad sammanställning till 
KU-nämndens sammanträde i januari 2009. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar i ärendet och 
informerar om kommunfullmäktiges beslut, 2008-12-08, angående 
budget 2009 och den  

- - -forts- - - hantering som sker med anledning av beslutet.  
 



 
 
KUN § 11 Dnr 07/KUN145 041 
Budget 2009 
 
AU 2009-01-13 § 11 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2009-01-28: 
Förvaltningschefen och förvaltningsekonomen föredrar och 
informerar om de förändrade finansieringsförutsättningarna med en 
mindre skatteintäktsprognos. KU-nämnden konstaterar efter 
föredragning att förutsättningarna för en budget i balans år 2009, 
mot bakgrund av redogörelsen, kommer att föranleda en fortsatt 
restriktiv hållning till löpande drift under året. 
 
Förvaltningsekonomen föredrar vidare upprättad och prioriterad 
investeringsbudget för KU-nämnden 2009. 
 
KUN 2009-01-28 § 11 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  fastställa investeringsanslag per verksamhet i enlighet med 
upprättat förslag (bilaga till detta protokoll). 
- - - - 

Pia Gustafsson 
 
 
 

KUN § 12 Dnr 08/KUN50 714 
Inrättande av Allmän förskoleverksamhet för asylsökande barn 
under läsåret 2008/09 
 
Enligt skollagen 8a § skall barn erbjudas plats i förskolan från och 
med höstterminen det år det fyller fyra år och omfatta minst 
525h/år, sk allmän förskoleverksamhet. 
I Utbildningsdepartementets förordning (2001:976) om utbildning, 
förskoleverksamhet och skolbarnomsorg för asylsökande barn med 
flera anges att asylsökande barn skall erbjudas plats i 



förskoleverksamheten på samma villkor som barn bosatta i Sverige. 
 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 
Vikarierande rektor förskola Pia Gustafsson och 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg närvarar och informerar om de 
beredningar som lämnats. 
 
AU 2008-05-13 § 106 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  inrätta en allmän förskola för asylsökande barn i Pettersbacke 
fram till och med årsskiftet 2008/09, med grund i genomförd 
beredning. 
 
KUN 2008-05-27 § 79 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
I enlighet med arbetsutskottets förslag 
- - - - 
KUN 2008-11-04: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om vik rektor förskola 
Pia Gustafssons ärendeframställan och beslutsrekommendation. 
 
KUN 2008-11-04 § 139 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  fortsätta allmän förskoleverksamhet för asylsökande barn i 
befintliga lokaler på Pettersbacke under år 2009, 

 
 
 

KUN § 12 Dnr 08/KUN50 714 
Inrättande av Allmän förskoleverksamhet för asylsökande barn 
under läsåret 2008/09 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att konsekvensberäkna vidare 
verksamhet, 
 
att  integration i ordinarie förskolor ska ske när det anses lämpligt 
utifrån plats och barnets behov, 
 
att  uppföljning och utvärdering ska ske vid varje termins slut. 



- - - - 
Arbetsutskottet 2008-11-25: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och föreslår en överläggning 
med kommunstyrelsen för att informera sig om möjligheter finns till 
lokalerna i Pettersbacke under 2009. 
 
AU 2008-11-25 § 170 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  hemställa hos kommunstyrelsens arbetsutskott om överläggning 
i frågan. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Överläggning med kommunstyrelsens arbetsutskott genomfördes 
2009-01-13. 
Arbetsutskottet konstaterar efter överläggningen att 
lokalkostnaderna för allmän förskoleverksamhet för asylsökande 
barn i Pettersbacke ej kommer att interndebiteras under 2009. 
 
Tf rektor förskola Pia Gustafsson närvarar också under ärendet och 
informerar om den skrivelse som hon inkommit med angående 
förändrade rutiner vid erbjudande av plats i förskolan från och med 
höstterminen det år som barnet fyller 4 år. För att skapa goda 
förutsättningar för de asylsökande barnen att integreras i samhället 
bör möjligheten ses över om att erbjuda plats vid varje terminsstart, 
detta för att fånga upp eventuellt nyanlända barn. 
Personalbemanningen kommer efterhand att ses över och vid behov 
utökas med en barnskötare 50% under kortare eller längre perioder. 

- - -forts- - - 
 

 
 
KUN § 12 Dnr 08/KUN50 714 
Inrättande av Allmän förskoleverksamhet för asylsökande barn 
under läsåret 2008/09 
 
AU 2009-01-13 § 12 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att  notera informationen, 
 
att  lokalkostnaderna för verksamheten i Pettersbacke ej 



interndebiteras under 2009, 
 
att  delegera till KU-förvaltningen att inom ram för anslagna medel 
och erhållna statsbidrag besluta om personalutökning vid 
förskoleverksamheten för asylsökande barn. 
- - - - 
KUN 2009-01-28: 
Förvaltningschefen föredrar och tf rektor förskola Pia Gustafsson 
närvarar under ärendet. 
 
KUN 2009-01-28 § 12 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  delegera till KU-förvaltningen att inom ram för anslagna medel 
och erhållna statsbidrag besluta om personalutökning vid 
förskoleverksamheten för asylsökande barn. 
 

Kommunstyrelsen 
 
 
 
 
KUN § 13 Dnr 08/KUN123 042 
Tilläggsanslag 2009 från 2008 års budget 
 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar och presenterar 
aktuella siffror beträffande medel att begära tilläggsanslag på. 
 
AU 2008-11-25 § 188 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämndens 
sammanträde i december sammanställa ett underlag för 
tilläggsanslag 2009 från 2008 års budget. 
- - - - 
KUN 2008-12-09: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar och presenterar ett 
underlag för tilläggsanslag 2009 från 2008 års budget. 
 



KUN 2008-12-09 § 160 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar kring upprättat förslag 
för tilläggsanslag 2009 från 2008 års budget.  
Arbetsutskottet konstaterar att beslutet från kommunfullmäktige vid 
inrättandet av ny avdelning inom förskolan, Vågen, innefattar 
kostnader om 1,5 Mkr samt de hyreskostnader som uppstår. 
 
AU 2009-01-13 § 13 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  hos kommunfullmäktige anhålla om tilläggsanslag 2009 på 2008 
års budegt i enlighet med upprättat förslag, 
 
att  anhålla om KU-nämndens godkännande i efterhand. 

 
 
 

KUN § 13 Dnr 08/KUN123 042 
Tilläggsanslag 2009 från 2008 års budget 
 
KUN 2009-01-28 § 13 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  godkänna KUN AU beslut 09-01-13 § 13 
___ 
 

 
 
 
 
 

KUN § 14 Dnr 08/KUN55 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning år 2008 
 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlsson närvarar och föredrar om det 
utkast till delårsbokslut som visar förbrukning fram till 30/4 samt 
prognostiserat utfall i förhållande till budget på helåret 2008. 



Prognosen pekar på ett negativt resultat i förhållande till budget om 
-4,5 Mkr på helåret. 
 
AU 2008-05-13 § 109 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att presentera färdigbearbetad 
delårsrapport till KU-nämnden den 27 maj. 
 
att  fortsatt restriktivitet råder för verksamheterna. 
 
KUN 2008-05-27: 
Förvaltningsekonomen föredrar och redovisar delårsbokslutet per 
30/4 2008. Förvaltningschefen redogör för 
kommunledningsgruppens ställningstagande och metodval att bjuda 
in verksamhetsansvariga med underskott till samtal. 
Förvaltningschefen informerar också om en extra prognos per den 
31 juli för att eventuella åtgärder kan sättas in under hösten. 
 
KUN 2008-05-27 § 82 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning och upprättat delårsbokslut, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utifrån planerade 
dialogmöten med kommunledningsgrupp och 
verksamhetsansvariga, föreslå åtgärder som nedbringar 
prognostiserat underskott på helårsbasis, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra en extra 
delårsprognos  

---forts--- per den 31 juli. 
 
 

 
KUN § 14 Dnr 08/KUN55 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning år 2008 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar och redovisar extra 
delårsbokslutsprognos per den 31 juli. 



Kommunledningsgruppen har 2008-08-07 i enlighet med lämnat 
uppdrag i kommunstyrelsen 2008-06-04 § 168 upprättat åtgärdsplan 
med grund i genomförda överläggningar med verksamhetsansvariga 
inom samtliga förvaltningar.  
För Kultur- och Utbildningsnämndens ansvarsområde så lämnas 
förslag till besparingar i åtgärdsplanen om motsvarande 1~050 Mkr 
fördelat på följande; 
Grundskolan – All fortbildning ställs in under höstterminen 2008,
 240 kkr. 
Gymnasieskolan – Fortsatt restriktivitet i drift och fortbildning, 
 600 kkr. 
Kultur- och Fritid – Minskade öppettider/badbevakning i Simhall,   
80 kkr. 
   - Minskade öppettider Fritidsgården(helgerna)   
35 kkr. 
   - Minskad bemanning/öppettider Bibliotek samt 
   minskade anslag för media (bokinköp bla)   
60 kkr. 
Kansli och gemensam administration – Förvaltningens anslag för 
övergripande fortbildning fryses        
35 kkr. 
 
Yrkanden 
Under överläggningen föreslår Viveka Abramsson (S) följande; 
Att föreslå kultur- och utbildningsnämnden besparingar i 
åtgärdsplan med 875 kkr. fördelat på; 
Grundskolan – All fortbildning ställs in under höstterminen 2008,
 240 kkr. 
Gymnasieskolan – Fortsatt restriktivitet i drift och fortbildning, 
 600 kkr. 
Kansli och gemensam administration – Förvaltningens anslag för 
övergripande fortbildning fryses        
35 kkr. 
Att uppdra till förvaltningsledningen att utreda ytterligare 
besparingar inom de frivilliga verksamheterna och presentera detta 
till KU-nämnden i september. 
 
Jonny Kärkkäinen (KD) yrkar på följande; 
Att föreslå kultur- och utbildningsnämnden besparingar i enlighet 
med upprättad åtgärdsplan, 
Att uppdra till förvaltningsledningen att utreda ytterligare 
besparingar inom sektorn Kultur- och Fritid och presentera detta till 
KU-nämnden i september. 



- - -forts- - - 
 

 
 
KUN § 14 Dnr 08/KUN55 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning år 2008 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att 
arbetsutskottet beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 
 
AU 2008-08-19 § 125 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera lämnad information, 
 
att  föreslå kultur- och utbildningsnämnden besparingar i enlighet 
med upprättad åtgärdsplan, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda ytterligare 
besparingar inom sektorn Kultur- och Fritid och presentera detta till 
KU-nämnden i september. 
 
Reservationer 
Viveka Abramsson (S) reserverar sig mot beslutet till förmån för 
eget yrkande. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningsledningen föredrar genomförd utredning inom sektorn 
Kultur- och Fritid samt upprättat delårsbokslut per 080831. KU-
nämnden konstaterar efter lämnad föredragning att resultatet för 
helåret prognostiseras till ett underskott på motsvarande 6,6 Mkr. I 
presenterad delårsrapport har studentboendet Pettersbacke 
redovisats inom KU-nämndens ansvarsområde trots 
kommunfullmäktiges beslut om kommunstyrelsens övertagande. 
KU-nämnden konstaterar en negativ avvikelse för verksamheten 
Pettersbacke på 1,3 Mkr i förhållande till budget på årsbasis. 
KU-nämnden konstaterar vidare att kommunstyrelsen 080827 § 208 
beslutat fastslå åtgärdsplan enligt framlagt förslag. För KU-
nämndens vidkommande konstateras sparbeting på motsvarande 
1~050 kkr. 
KU-nämnden noterar också de överläggningar som initierats för en 
bred politisk diskussion om framtidsvisioner och prioriteringar inom 



nämndens ansvarsområde. 
- - -forts- - - 

 
 
 
KUN § 14 Dnr 08/KUN55 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning år 2008 
 
KUN 2008-09-16 § 98 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  notera kommunstyrelsens beslut 080827 § 208 att fastslå 
åtgärdsplan enligt framarbetat förslag, 
 
att  konstatera att fortsatt restriktivitet råder, 
 
att  hemställa hos kommunfullmäktige om tilläggsanslag 
motsvarande 6,6 Mkr enligt avlämnat delårsbokslut per den 31 
augusti 2008, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra översyn av KU-
nämndens budget år 2009 mot bakgrund av upprättad prognos. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-10-10: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om kommunstyrelsens 
beslut att mot bakgrund av delårsbokslutet per den 31 augusti 
föreslå nya åtgärder och att uppdra till kommunledningsgruppen om 
en ny översyn av konstruktiva förslag till kostnadsminskningar i 
verksamheterna att presenteras till kommunstyrelsens arbetsutskott 
den 4 november. Förvaltningschefen föredrar också kring den tids- 
och processplan som upprättats med anledning av beslutet. 
 
AU 2008-10-10 § 147 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  arbeta enligt upprättad tids- och processplan, 
 
att  med anledning av beslutet om förslag till nya åtgärder från 
kommunstyrelsen återigen se över budget 2009 och öppna det som 



ett eget ärende. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 

 
 
KUN § 14 Dnr 08/KUN55 042 
Delårsbokslut och ekonomisk uppföljning år 2008 
 
Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar kring årsbokslutet 
2008 och informerar att processen fortsätter enligt plan. 
 
AU 2009-01-13 § 14 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2009-01-28: 
Förvaltningschefen och förvaltningsekonomen föredrar och 
informerar om pågående arbete med att färdigställa 
verksamhetsberättelse samt årsbokslut. Till följd av att alla poster 
ännu inte är inne i redovisningssystemet kan en färdig 
verksamhetsberättelse med upprättat årsbokslut ännu ej presenteras. 
 
Förvaltningsekonomen föredrar vidare aktuellt men ännu ej justerat 
utfall för KU-nämnden som helhet samt för de olika 
verksamhetsgrenarna. Nämnden konstaterar att preliminärt utfall 
visar en negativ avvikelse i förhållande till budget på övergripande 
nämndsnivå med 3041 kkr, vilket är  en förbättring i jämförelse med 
prognoser upprättade under året. 
 
KUN 2009-01-28 § 14 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
 

 
 
 
 
 

KUN § 15 Dnr 08/KUN130 717 



Skrivelse angående enskilt ärende i förskoleverksamheten 
 
Skrivelse har inkommit, 2008-12-16, från privatperson angående 
rutiner och policys vid placering av barn till allmän förskola 
respektive familjedaghem 
 
Arbetsutskottet 2009-01-13: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet. Tf rektor förskola Pia 
Gustafsson närvarar och informerar om policys och rutiner vid 
placering av barn till allmän förskola respektive familjedaghem. 
 
AU 2009-01-13 § 15 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att sammankalla till ett möte med 
de inblandade parterna, 
 
att  ärendet tas vidare till KU-nämnden i januari. 
- - - - 
KUN 2009-01-28: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om hanteringen av 
ärendet. 
Kultur- och utbildningsnämnden konstaterar att enligt gällande 
delegationsordning så är detta med placering av barn till allmän 
förskola respektive familjedaghem ett delegeringsbeslut för rektor 
förskola. 
 
KUN 2009-01-28 § 15 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förskoleverksamheten att i samband med översyn av 
taxe- och tillämpningsregler säkerställa att rutiner och praktisk 
tillämpning tydliggörs för brukarna. 
 

Sekreteraren 
 
 
 
 
KUN § 16 Dnr 09/KUN11 622 
Skolfrukost 



 
Ordförande Jonny Kärkkäinen initierar ärendet om skolfrukost. 
Idag finns det ett flertal skolor i Sverige som anammat detta och ser 
positiva resultat. 
 
AU 2009-01-13 § 16 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare till 
KU-nämnden i januari. 
- - - - 
KUN 2009-01-28: 
Ordförande Jonny Kärkkäinen föredrar och informerar om hur 
situationen ser ut idag på Volgsjö skola, Hembergsskolan samt 
Malgomajskolan vad gäller förutsättningarna för skolfrukost. 
 
KUN 2009-01-28 § 16 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare. 
 

Sekreteraren 
 
 
 
 

KUN § 17 Dnr 08/KUN124 880 
Kunskaps och Kulturutbud i Vilhelmina 
 
I samband med kommunfullmäktiges sammanträde, 2008-12-08, så 
tillställdes samtliga ledamöter en skrivelse om kunskaps och 
kulturutbud i Vilhelmina undertecknad av Gunilla Söder. Skrivelsen 
var ställd till ett flertal personer men också till Kultur- och 
Utbildningsnämnden för kännedom. 
 
AU 2009-01-13 § 17 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  hänskjuta ärendet till KU-nämnden i januari. 
- - - - 
KUN 2009-01-28 § 17 



KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  hänskjuta ärendet till KU-nämnden i mars. 
 

Sekreteraren 
 
 

 
 
KUN § 18   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
KU-nämnden har 2008-01-14 § 6 beslutat (tredje och fjärde att-
satsen): 
 
att uppdra till förvaltningschefen att tillsammans med ledningen för 
förskolan se över möjligheterna till åtgärder för att klara placeringar 
av anmälda barn i kö under våren 2008 samt redovisa 
konsekvenserna härav, 
 
att till arbetsutskottet delegera att besluta om lösningar på det akuta 
behovet första halvåret 2008 genom ny avdelning och/eller 
ytterligare dagbarnvård-are. 
 
Under ärendepunkten närvarar t f rektor Pia Gustafson samt 
förvaltnings-ekonom Jonas Karlsson. 
 
Förvaltningsledningen presenterar genomförd beredning mot 
bakgrund av lämnade uppdrag vid kultur- och utbildningsnämndens 
sammanträde 2008-01-14 § 6. En första konsekvensbeskrivning har 
upprättats ur ett verksam-hets- och ett ekonomiskt perspektiv utifrån 
tre olika scenarion för hantering av föreliggande kösituation till 
förskoleverksamheten under våren 2008; öppnandet av en 
ytterligare avdelning på tätorten, ytterligare dagbarn-vårdare eller en 
tillfällig överinskrivning av barn i befintliga förskoleavdel-ningar. 
 
Mot bakgrund av genomförd beredning samt förvaltningens 
föredragning föreslår Viveka Abramsson att arbetsutskottet beslutar 
om fortsatt utredning av möjligheterna till öppnandet av en ny 
förskolevadelning på tätorten, för prövning i arbetsutskottet den 12 
februari. 
 
AU 2008-01-22 § 18 



ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera genomförd beredning och avlämnad information, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta 
konsekvensberedningen av en eventuellt ytterligare 
förskoleavdelning på tätorten till arbetsutskottets  

---forts--- sammanträde den 12 februari, 
 
 
 
KUN § 18   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
att  hos kommunstyrelsen hemställa om prövning av ärendet om 
åtgärder för att klara kösituationen i förskoleverksamheten under 
våren 2008, för möjliggörandet av behandling i kommunfullmäktige 
den 25 februari. 
____ 
 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
____ 
 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Förvaltningsekonomen föredrar om genomförd 
konsekvensberedning av en eventuellt ytterligare förskoleavdelning 
på tätorten. 
Kommunstyrelsen återremiterade, 2008-02-06 § 48, ärendet till KU-
nämnden för ytterligare beredning med anledning av den pågående 
översynen av förskole- och fritidshemsverksamheten. 
Under överläggning så lämnar ordförande Jonny Kärkkäinen 
följande förslag: 
Att under våren 2008 kunna erbjuda plats på den alternativa 
förskoleverksamheten Tallkotten i Dalasjö för barn på kö till 
förskoleverksamheten, 
Att under våren 2008 förhyra en lägenhet på tätorten och anställa 
barnskötare för barn på kö till förskoleverksamheten, 
 
Viveka Abramsson lämnar följande yrkande: 
Att föreslå kommunfullmäktige att utöka verksamheten med en ny 
avdelning placerad på Strandvägen-Nya Volgsjö. 
 
Efter vidare överläggningar så enas arbetsutskottet om att delegera 



till förvaltningsledningen om vidtagandet av åtgärder syftande till 
köp av tjänst från föräldrakoperativet Tallkotten i Dalasjö. 
 
Därefter prövar ordföranden förslaget om att förhyra en lägenhet på 
tätorten och anställa barnskötare för barn på kö till 
förskoleverksamheten mot Viveka Abramssons yrkande om att 
föreslå kommunfullmäktige att utöka verksamheten med en ny 
avdelning placerad på Strandvägen-Nya Volgsjö och finner att 
arbetsutskottet beslutat bifalla Jonny Kärkkäinens förslag. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 18   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
AU 2008-02-12 § 33  
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  delegera till förvaltningsledningen att besluta om vidtagandet av 
åtgärder syftande till köp av tjänst från föräldrakoperativet 
Tallkotten i Dalasjö, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda möjligheten till 
förhyrning av lägenhet inom tätorten samt anställa barnskötare för 
barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
Viveka Abramsson lämnar blank reservation mot den 2:a att satsen 
till förmån för eget yrkande. 
- - - - 
KUN 2008-02-26: 
Förvaltningschefen föredrar om genomförd beredning. Ett förslag 
presenteras om en förhyrning av lägenhet inom tätorten. KU-
nämnden bedömer att ärendet bör beredas vidare och tas till 
arbetsutskottet i mars. 
 
KUN 2008-02-26 § 21 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare till 
arbetsutskottet i mars. 



 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Vikarierande Rektor förskola Pia Gustafsson närvarar och föredrar 
genomförd beredning. Rekryteringsprocess är inledd och ett större 
antal sökande finns. Lokalsituationen är besvärande men alternativ 
finns som skall ses över. 
 
 

- - -forts- - - 
 

 
 
 

KUN § 18   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
AU 2008-03-18 § 56 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden i april 
presentera en samlad redovisning av det totala behovet av 
förskoleplatser hösten 2008, 
 
att  fortsätta den pågående processen syftandes till att lösa 
förskoleverksamhetens kösituation. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Vikarierande Rektor förskola Pia Gustafsson närvarar och 
informerar om nu gällande och framtida placeringar samt behov, av 
barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
KUN 2008-04-15 § 34 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  hemställa om överläggning med kommunstyrelsen i ärendet, 
 
att  fortsätta den pågående processen syftandes till att lösa 
förskoleverksamhetens kösituation och presentera detta till 
arbetsutskottet i maj. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 



Vikarierande Rektor förskola Pia Gustafsson närvarar och 
informerar om nu gällande och framtida placeringar samt behov, av 
barn på kö till förskoleverksamheten.  
Överläggning genomförs med kommunstyrelsens arbetsutskott i 
ärendet under dagen. 
 
AU 2008-05-13 § 83 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera genomförd överläggning med kommunstyrelsens 

arbetsutskott i 
- - -forts- - - ärendet, 

 
 
 
KUN § 18   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att vid behov anmoda sökande 
plats vid Tallkottens koperativa förskola i Dalasjö, 
 
att  förlänga anställningen för två av de tillfälliga tjänsterna som 
dagbarnvårdare fram till årsskiftet 2008/09. 
- - - - 
Paragrafen justeras omedelbart 
- - - - 
KUN 2008-07-04: 
Vikarierande Rektor förskola Pia Gustafsson närvarar och 
informerar om nu gällande samt höstens kösituation. 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg redovisar de ekonomiska 
konsekvenserna vid ett införande av nya förskoleavdelningar eller 
utökat antal dagbarnvårdare. 
 
Yrkanden 
Under överläggningen yrkar Ordförande Jonny Kärkkäinen (KD) 
följande; 
Att en ny förskoleavdelning inrättas från och med 1 oktober, med en 
beräknad kostnad av 400 kkr. för år 2008, 
Att begära hos kommunfullmäktige om tilläggsanslag med 
kostnaden, 400 kkr, för 2008, 
Att begära hos kommunfullmäktige om tilläggsanslag med 
årskostnaden, 1,6 Mkr, för 2009, 
Att en utvärdering genomförs under våren 2009, 



Att arbetsutskottet ges delegation att besluta vad gäller åtgärder för 
placering av barn på kö även under hösten 2008. 
 
Viveka Abramsson (S) yrkar på följande; 
Att kultur- och utbildningsnämnden hemställer hos 
kommunfullmäktige att förskoleverksamheten snarast utökas med 
en avdelning, till en beräknad årskostnad på ca 1,5 miljoner kronor 
exkl lokaler, 
Att finansiering för 2008 föreslås ske via tilläggsanslag, 
Att finansiering för 2009 föreslås ske genom minskning av det egna 
kapitalet, 
Att förlänga anställningarna av de två extra dagbarnvårdarna till 
090630 i avvaktan på utredning av ytterligare en avdelning -09. 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 18   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-
nämnden beslutar i enlighet med Jonny Kärkkäinens yrkande. 
 
Votering begärs och följande propositionsordning godkänns av KU-
nämnden: 
Ja-röst för bifall till Jonny Kärkkäinens yrkande 
 
Nej-röst för bifall till Viveka Abramssons yrkande 
 
Omröstningsresultat 
Verkställd omröstning utfaller med sex (6) ja och fem (5) nej på det 
sätt den till detta protokoll fogade närvarolistan närmare utvisar. 
 
Kultur- och Utbildningsnämnden beslutar sålunda att bifalla Jonny 
Kärkkäinens yrkande. 
 
KUN 2008-07-04 § 91 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  föreslå kommunfullmäktige inrättandet av en ny 
förskoleavdelning från och med 1 oktober, med en beräknad 
kostnad av 400 kkr. för år 2008, 



 
att  hos kommunfullmäktige hemställa om tilläggsanslag 
motsvarande 400 kkr för täckandet av beräknade kostnader för år 
2008, 
 
att  hos kommunfullmäktige hemställa om tilläggsanslag 
motsvarande 1,6 Mkr för täckandet av beräknade kostnader för år 
2009, 
 
att  en utvärdering genomförs under våren 2009 och redovisas för 
KU-nämnden senast till halvårsskiftet 2009, 
 
att  arbetsutskottet ges delegation att besluta vad gäller ytterligare 
åtgärder för placering av barn på kö under hösten 2008. 
 

- - -forts- - - 
 

 
 
KUN § 18   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
Reservationer 
Viveka Abramsson (S), Birgitta Ohlsson (S), Ulf Hansson (S), 
Bengt Eriksson (S), Margareta Abrahamsson (V) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för Viveka Abramssons yrkande och meddelar 
att de avser att före justeringen inkomma med skriftlig reservation. 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Vikarierande rektor Pia Gustafsson närvarar och redovisar aktuell 
kö och de åtgärder som vidtagits om överinskrivningar inför hösten 
med anledning av den rådande situationen. 
Under överläggningen så föreslår Viveka A (S) att en utredning görs 
av kostnader för en fyra avdelningsförskola. Ordförande Jonny K 
(KD) föreslår att en utredning görs av kostnader för en tre eller fyra 
avdelningsförskola. 
 
AU 2008-08-19 § 122 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om en utredning av kostnader 
för en tre eller fyra avdelningsförskola och presentera detta så snart 
ske kan. 



 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar i ärendet och redovisar 
en övergripande kostnadsbild för dels en flytt av de två avdelningar 
på Regnbågen till den nya tre eller fyra avdelningsförskolan och 
dels inrymmandet av avdelningarna i hyreshusen på strandvägen.  
 
KUN 2008-09-16 § 95 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare till 
KU-nämndens sammanträde i november. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-10-10: 
Skrivelse har inkommit, 2008-09-08 från föräldrar till barn på 
förskolan Regnbågen som oroas av beslutet om överinskrivningar. 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 18   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om 
händelseutvecklingen vid Regnbågens förskola. 
Arbetsutskottet konstaterar att förutsättningarna är förändrade sedan 
skrivelsen inkommit. 
 
AU 2008-10-10 § 145 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen och den inkomna skrivelsen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att tillskriva föräldrarna. 
 
KUN 2008-11-04: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om uppdraget 
och den vidare hanteringen som också påverkas av besluten i 
förskoleöversynen. 
 
KUN 2008-11-04 § 121 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 



att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-11-25: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar och informerar om 
utgångspunkterna i den pågående beredningen som syftar till att 
försöka hitta en lösning som tillgodoser behovet de närmaste två 
åren samtidigt som kommunen i så liten grad som möjligt löper risk 
för ett överdimensionerat fastighetsbestånd. Förslaget pekar på ett 
antal möjliga sätt att hantera lokalbehovet fram till sommaren 2010.  
 
AU 2008-11-25 § 168 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämndens 
sammanträde i december färdigställa och presentera förslaget. 

 
 
 

KUN § 18   Dnr 08/KUN18 714 
Åtgärder för placering av barn på kö till förskoleverksamheten. 
 
KUN 2008-12-09: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar beredningen som 
syftar till att hitta en lösning som tillgodoser behovet de närmaste 
två åren samtidigt som kommunen i så liten grad som möjligt löper 
risk för ett överdimensionerat fastighetsbestånd. Förslaget pekar på 
ett antal möjliga sätt att hantera lokalbehovet fram till sommaren 
2010.  
 
KUN 2008-12-09 § 145 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare till 
KU-nämnden i januari 2009. 
- - - - 
KUN 2009-01-28 § 18 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  hänskjuta ärendet till KU-nämnden i mars. 



 
Sekreteraren 

 
 
 
KUN § 19   Dnr 08/KUN90 619 
Kvalitetsredovisning skolväsendet Vilhelmina kommun 2007.  
 
Vilhelmina Kommuns skolor har att inkomma med 
kvalitetsredovisning för 2007 till Kultur- och Utbildningsnämnden 
för beslut och inskickning av densamma till skolverket. 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om den 
hanteringsordning som fastlagts. Samtliga skolor har dock ej 
inkommit med kvalitetsredovisning varav ärendet må återkomma till 
KU-nämnden i september. 
 
AU 2008-08-19 § 133 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  redovisningen av kvalitetsredovisning för skolväsendet i 
Vilhelmina kommun 2007 må återkomma till KU-nämndens 
septembersammanträde. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om genomförd 
process. 
 
KUN 2008-09-16 § 105 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera inkomna upprättade kvalitetsredovisningar, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att sammanställa ett utkast till 
skolhuvudmannens kvalitetsredovisning för 2007 till arbetsutskottet 
den 10 oktober. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-10-10: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om att 
sammanställningen av kvalitetsredovisningen bör sammanläggas 



med uppdragen i skolverkets rapport och därför presenteras för KU-
nämnden i december. 

- - -forts- - - 
 
 
 
KUN § 19   Dnr 08/KUN90 619 
Kvalitetsredovisning skolväsendet Vilhelmina kommun 2007.  
 
AU 2008-10-10 § 151 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  ärendet må återkomma till KU-nämnden i december. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-11-25: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och redogör för hur 
sammanställningen av 2007 års kvalitetsredovisning kommer att 
ske. Förvaltningschefen föreslår att upplägget av 2007 års 
redovisning i princip tar fasta på den fortsatta processen som 
igångsatts i och med Skolverkets utbildningsinspektion i Vilhelmina 
kommun under våren 2008, och sålunda fokuserar på förslag till 
riktlinjer för och styrning av upprättandet av 2008 års 
kvalitetsredovisning. 
 
AU 2008-11-25 § 177 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att till nämndens 
decembersammanträde färdigställa utkast till kvalitetsredovisning 
för år 2007 innehållande förslag till riktlinjer för 2008 års 
redovisning. 
- - - - 
 
KUN 2008-12-09 § 150 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet må återkomma till KU-nämndens sammanträde i januari 
2009. 
- - - - 
KUN 2009-01-28 § 19 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 



 
att  hänskjuta ärendet till KU-nämnden i mars. 
 

Sekreterare 
 
 
 
 

KUN § 20 Dnr 08/KUN106 865 
Erbjudande om konstutställning under Konstens vecka, vecka 
40, 2009 
 
Ansökan om att i Kultur- och Utbildningsnämndens regi ha 
utställning i Folkets Hus utställningshall under Konstens vecka, 
vecka 40, 2009 inkommer 2008-10-23. Samtidigt anhålls om 
möjligheten att i Kultur- och Utbildningsnämndens regi få visa 
bilder av Lena Ekman. 
 
AU 2008-11-25 § 181 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  utan eget yttrande hänskjuta frågan till KU-nämndens 
sammanträde i december. 
- - - - 
KUN 2008-12-09 § 153 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet må återkomma till KU-nämndens sammanträde i januari 
2009. 
- - - - 
KUN 2009-01-28 § 20 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  hänskjuta ärendet till KU-nämnden i mars. 
 

Sekreteraren 
 
 
 
 
KUN § 21 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 



Rektor Förskola, Ewa Kämpe, önskar KU-nämndens 
ställningstagande avseende möjligheterna till plats i 
förskoleverksamheten för barn vars föräldrar arbetar under obekväm 
arbetstid – kvällar och helger.  
 
Den efterfrågan som hitintills funnits har kunnat mötas genom 
lösningar i befintlig och ordinarie verksamhet. En tilltagande 
efterfrågan medför konsekvenser för verksamheten som ej 
budgeteras för. 
~ 
Under ärendepunkten närvarar rektor Ewa Kämpe som 
föredragande. 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragning att kommunen saknar 
skyldighet att ordna med plats i förskoleverksamhet under obekväm 
arbetstid. 
 
AU 2005-10-17 § 168 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att ~uppdra till rektor Ewa K att tillsammans med 
förvaltningsekonomen genomföra en kostnadsberäkning av den 
ökade efterfrågan till nämndens sammanträde i november, 
~ 
att ~överlämna ärendet till KU-nämnden utan eget yttrande. 
- - - - 
KUN 2005-11-10: 
Rektor förskola närvarar under ärendepunkten och redovisar en 
månadskostnad om ca 40~000 kr för de enskilda lösningar som för 
närvarande erbjuds för tillsyn under kvällar, nätter och helger. En 
förutsättning för att erbjuda tillsyn i form av ordinarie verksamhet är 
en nattöppen förskoleavdelning. Kostnaderna för en sådan lösning 
uppskattas till ca 1,2 miljoner kronor för 3,5 tjänster. Behovet av 
servicen är svår att uppskatta eftersom många väljer att söka 
lösningar i sin familje- och bekantskapskrets. 
 
Nämnden konstaterar efter föredragning att den omfattning som de 
enskilda formerna för tillsyn nu fått kan sägas konstituera en ny 
verksamhet.  

---forts--- 
 
 
 
 
 
KUN § 21 Dnr 05/KUN147 714 



Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
Nämnden menar, mot bakgrund av kommunens begränsade 
skyldighet att erbjuda servicen under kvällar, nätter och helger, att 
frågan om tillsyn bör prövas av kommunfullmäktige.  
 
KUN 2005-11-10 § 131 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att ~föreslå kommunfullmäktige att pröva inrättandet av en natt- och 
helgöppen förskoleavdelning, 
 
att ~föreslå kommunstyrelsen att pröva om en försöksverksamhet 
kan bedrivas inom ramen av de så kallade plusjobben, 
 
att ~enskilda lösningar avvecklas snarast, dock senast 051231. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-01-19: 
Kommunfullmäktige har 2006-02-13 § 15 beslutat 
att inga ytterligare medel beviljas för år 2006, och att ev. inrättande 
av natt- och helgöppen förskoleavdelning får inarbetas i 2007 års 
budget. 
 
Under ärendepunkten närvarar rektor förskola, Ewa Kämpe, och 
informerar om framställningar som gjorts angående barnomsorg 
annan än under ordinarie öppettider. 
 
AU 2007-01-19 § 161 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att ~uppdra till förvaltningsledningen att hos socialnämnden 
efterhöra möjligheten till en presidieöverläggning i ärendet 
- - - - - 
Arbetsutskottet 2007-02-08: 
Under ärendepunkten närvarar rektor Ewa Kämpe som 
föredragande. Arbetsutskottet noterar att kontakter är tagna och 
samtal initierade med socialchefen i ärendet. Arbetsutskottet 
konstaterar efter hörande av rektor att rådande budgetläge ej tillåter 
den verksamhet som efterfrågas, då den i jämförelse med annan 
barnomsorg är avsevärt mycket dyrare på grund av sin karaktär. 

---forts--- 
 
 



 
KUN § 21 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
AU 2007-02-08 § 31 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att ~avslå framställan om plats i förskoleverksamheten under andra 
tider än vardagar mellan kl. 06.00 och 18.00. 
- - - - 
KUN 2007-02-27 § 13 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att ~avslå framställan om plats i förskoleverksamheten under andra 
tider än vardagar mellan kl. 06.00 och 18.00, 
 
att ~uppdra till förvaltningsledningen att kartlägga vilket behov som 
föreligger om plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-01-22: 
Arbetsutskottet konstaterar att redovisning av uppdraget till 
förvaltningsledningen om att kartlägga vilket behov som föreligger 
om plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger ej har skett 
och att detta tas med till arbetsutskottets sammanträde i mars. 
 
AU 2008-01-22 § 14 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om kostnadsberäkningar av en 
förskoleavdelnings öppethållande till klockan 22.00, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om kostnadsberäkningar av en 
dagbarnvårdare kväll- och helgstid. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-02-12: 
Förvaltningsekonomen föredrar i ärendet och visar på en 
kostnadskalkyl som är framtagen mot de förslag som rektor förskola 
beskrivit i sin konsekvensanalys, 1) Inrättandet av ny avdelning 
kvällar och nätter, 2) Anställa 2 personal med 0,50 tjänst var 
kvällstid på befintlig avdelning,  

- - -forts- - - 
 



 
 

KUN § 21 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
3) Anställa 2 personal med 0,50 tjänst var som arbetar i barnens 
hem kvällstid. 
 
AU 2008-02-12 § 31 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera informationen, 
 
att  komplettera beredningen med mer omfattande behovsanalys, 
 
att  presentera detta till arbetsutskottet i mars. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Förvaltningschefen föredrar kring genomfört uppdrag. I den 
behovsanalys som förvaltningsledningen genomfört så är det ca 5-6 
barn som framkommer inom ram för behov av förskoleplats kvällar 
samt helger. 
 
AU 2008-03-18 § 55 
ARBETSUTSKOTTETS FÖRSLAG 
Kultur- och utbildningsnämnden beslutar 
 
att ~stå fast vid tidigare beslut från 2007-02-27 § 13 om att ej 
erbjuda plats i förskoleverksamheten under andra tider än vardagar 
mellan kl. 06.00 och 18.00. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Yrkanden 
Under överläggningen så yrkar Viveka Abramsson (S) om att 
uppdra till förvaltningsledningen att utreda möjligheten till 
försöksverksamhet om förlängt öppethållande, vardagskvällar, vid 
en avdelning på Skogsbacken under hösten 2008 och våren 2009 
och därefter utvärdera försöksverksamheten. 
Katharina Hahlin (M) yrkar på att uppdra till förvaltningsledningen 
att utreda konsekvenserna av ett öppethållande kvällar, nätter och 
helger. 
 

- - -forts- - - 



 
 
 

KUN § 21 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
Propositionsordning 
Ordförande ställer proposition på yrkandena och finner att KU-
nämnden beslutar i enlighet med Katharina Hahlins yrkande. 
  
KUN 2008-04-15 § 33 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att utreda konsekvenserna av 
ett öppethållande kvällar, nätter och helger. 
 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar och redovisar 
kostnadsberäkningarna för kvälls, helg- och nattbarnomsorg på 
befintliga avdelningar. 
 
AU 2008-05-13 § 82 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att till KU-nämnden den 27 maj 
presentera ett utkast på en förfrågan till föräldrar om behovet av 
barnomsorg kvällar, nätter och helger. 
- - - - 
KUN 2008-05-27: 
Förvaltningschefen föredrar om genomfört uppdrag. Enkät kommer 
att distribueras via förskoleavdelningar, dagbarnvårdare samt 
direktkontakt till de övriga. Föräldrarna kommer att uppmanas att 
skicka in enkäten vid intresse av plats i förskoleverksamhet under 
kvällar och helger. 
 
KUN 2008-05-27 § 63 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta pågående 
utredning, 
 
att  presentera en sammanställning av inkomna intresseanmälningar 
till arbetsutskottet i augusti. 



- - - - 
- - -forts- - - 

 
 
 

KUN § 21 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningschefen informerar om att enkäten distribuerats men att 
få intresseanmälningar inkommit och ber att få återkomma till KU-
nämnden i september med sammanställning. 
 
AU 2008-08-19 § 123 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  ärendet må återkomma till KU-nämnden i september. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och redovisar en 
sammanställning över hitintills inkomna svar. 
 
KUN 2008-09-16 § 96 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att genomföra fortsatt 
konsekvensutredning vad gäller inkomna enkätsvar, 
 
att  i fortsatt utredning genomföra översyn av möjligheterna till 
alternativa arbetstider för personalen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-10-10: 
Förvaltningschefen lämnar information från pågående beredning 
och att en sammanställning av den vidare konsekvensutredningen är 
möjlig till KU-nämnden i november. 
 
AU 2008-10-10 § 146 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 



att  ärendet må återkomma till KU-nämnden i november. 
- - -forts- - - 

 
 
 

KUN § 21 Dnr 05/KUN147 714 
Plats i förskoleverksamhet under kvällar och helger 
 
KUN 2008-11-04: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och redovisar 
konsekvensutredning av barnomsorgsbehovet under obekväm 
arbetstid. 
Under överläggningen så föreslår Katharina Hahlin (M) att 
genomföra en kostnads- och konsekvensutredning på scenariot att 
en befintlig avdelning iordningsställs för möjligheten till 
barnomsorg på obekväm arbetstid och att brukarna tillfrågas om 
intresse för detta alternativ till barnomsorg. 
 
KUN 2008-11-04 § 122 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämndens 
sammanträde i december genomföra fortsatt beredning av ärendet 
och presentera ett antal kostnadsalternativ vid olika scenarion. 
- - - - 
KUN 2008-12-09: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar och presenterar ett 
flertal kostnadsalternativ vid olika scenarion. 
 
KUN 2008-12-09 § 164 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet må återkomma till KU-nämndens sammanträde i januari 
2009. 
- - - - 
KUN 2009-01-28 § 21 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  bordlägga ärendet till KU-nämndens sammanträde i mars. 
 

Ingrid Karlsson 
Sekreteraren 

 



 
 
KUN § 22   Dnr 08/KUN89 716 
Behov av extra resurs till fritidshemsverksamheten. 
 
Inför start av höstterminen 2008 föreligger en mycket stor 
efterfrågan på skolbarnomsorg (fritids) på tätorten samt Nästansjö. 
Storleken på grupperna närmar sig 30 barn, vilket enligt 
skolledningen Grundskolan inte är förenligt med de kvalitetskrav 
som bör gälla för verksamheten.  
 
I genomförd beredning av skolledningen har möjligheten till 
ytterligare placeringar vid befintliga enheter undersökts. Den 
enskilda verksamheten Prästkragen har ändamålsenliga lokaler och 
kan i dessa rymma ett ökat antal barn. För att klara 
personalbemanningen bedöms dock behovet av en 
resursförstärkning om 0,5 tjänst föreligga på tätorten och detsamma 
gällande för Nästansjö. 
 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Rektor Ingrid Kalsson närvarar och föredrar kring situationen inför 
höstterminens start. 
Arbetsutskottet konstaterar efter föredragning att behoven 
visserligen finns men att mot rådande budgetläge och den 
åtgärdsplan som är presenterad så ser man svårigheter att godkänna 
framställningar som ger ytterligare kostnadsökningar. 
 
AU 2008-08-19 § 130 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i samråd med skolledningen 
och den enskilda verksamheten bereda ärendet vidare. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar genomfört uppdrag och informerar om 
att verksamheterna förstår det ekonomiska läget och gör ett försök 
att klara det ökade behovet med befintlig personal. 
 
Yrkanden 
Under överläggningen föreslår oppositionen (S+V) följande; 

- - -forts- - - 
 

 



 
KUN § 22   Dnr 08/KUN89 716 
Behov av extra resurs till fritidshemsverksamheten. 
 
Att en redovisning sker vid nästa KU-nämnd om hur det går, 
Att se över möjligheten till omfördelning av befintliga resurser. 
 
KUN 2008-09-16 § 102 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att en uppföljning och 
lägesbeskrivning sker vid nästa KU-nämnd i november, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att se över möjligheten till 
omfördelning av befintliga resurser. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-10-10: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om att resurs 
finns idag och stöttar upp på trollsländan samt myggan fram till dess 
att organisationslösningen mellan avdelningarna är inarbetad och 
klar. 
 
AU 2008-10-10 § 150 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppföljning och lägesbeskrivning sker vid nästa KU-nämnd i 
november. 
- - - - 
KUN 2008-11-04: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och redovisar inkommen 
skrivelse från bitr. rektor Ingrid Karlsson där hon beskriver att läget 
inte är alarmerande men att fortsatt arbete för kvalitetsutveckling är 
ett måste. 
Annika Wibrell (S) föreslår under överläggningen att fortsätta 
beredningen och redovisa tillbaka till KU-nämnden i december. 
 
KUN 2008-11-04 § 123 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 



att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta beredningen och 
redovisa - - -forts- - - tillbaka till KU-nämndens sammanträde i december. 

 
 
 
KUN § 22   Dnr 08/KUN89 716 
Behov av extra resurs till fritidshemsverksamheten. 
 
KUN 2008-12-09: 
Göran Hahlin anmäler jävssituation och går ut under ärendets 
överläggningar och beslut. 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet. Läget i fritidsverksamheten är 
fortfarande inte bra, många barn ger stora grupper och 
kvalitetssänkning. 
KU-nämnden noterar den samlade informationen under hösten och 
konstaterar att överläggning bör ske med huvudman för Prästkragen 
för att se om tillfällig lösning kan gå att finna. 
 
KUN 2008-12-09 § 165 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inleda diskussion med 
Prästkragens huvudman och återrapportera från denna till KU-
nämndens sammanträde i januari 2009. 
- - - - 
KUN 2009-01-28: 
Förvaltningsekonom Jonas Karlberg föredrar och informerar om 
diskussionerna som förts med Prästkragens huvudman. 
Annika Wibrell (S) föreslår att en arbetsmiljökartläggning görs 
inom fritidsverksamheterna och Robert Svensson (C) föreslår att ett 
underlag tas fram på kostnader för att eventuellt köpa tjänst från 
Prästkragen. 
Kultur- och utbildningsnämnden konstaterar att dessa förslag får tas 
med i den vidare beredningen. 
 
KUN 2009-01-28 § 22 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen om vidare beredning till 
arbetsutskottet i februari. 
 



Sekreteraren 
 
 
 
 

KUN § 23 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om det beslut 
om fastställande av budget för 2008 som kommunfullmäktige fattat 
vid sammanträde 2007-09-17 § 72. Arbetsutskottet konstaterar efter 
föredragning att kommunfullmäktige har vad gäller KU-nämndens 
budget bland annat beslutat om en översyn av förskole- och 
fritidsverksamheterna. 
 
Mot bakgrund av beslut i fullmäktige rekommenderar 
förvaltningsledningen att ett uppdrag om att verkställa fullmäktiges 
beslut formuleras av KU-nämnden. 
 
AU 2007-10-09 § 157 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR: 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att inleda uppdraget att se över 
förskole- och fritidsverksamheterna med nödvändig information och 
samverkan med verksamheter och fackliga organisationer, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att till KU-nämnden den 30 
oktober presentera upprättad preliminär process- och aktivitetsplan 
för verksamhetsöversynen. 
- - - - 
KUN 2007-10-30: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om de 
aktiviteter som påbörjats sedan arbetsutskottets sammanträde 9 
oktober. Inledande samverkan har skett med verksamheten och 
fackliga organisationer informerades under FSG den 26 oktober. 
Förvaltningschefen förevisade också den processplan som ligger till 
grund för den fortsatta beredningen. 
I samband med detta så presenterades också en praktikant på KU-
förvaltningen, Stefan Strindholm, som under sin praktikperiod 
kommer att arbeta med hårddataanalys i uppdraget om översynen. 

- - -forts- - - 



 
 
 

KUN § 23 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
KUN 2007-10-30 § 131 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragningen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta med uppdraget att 
se över  
förskole- och fritidsverksamheterna. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2007-11-20: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
hittillsvarande beredning. Träff har bland annat skett med personal 
vid förskolan Skogsbacken med anledning av inlämnad skrivelse 
angående arbetsmiljösituationen. Förvaltningschefen har upprättat 
utkast till svar på aktuell skrivelse. 
 
AU 2007-11-20 § 195 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  anta upprättat utkast till svar som KU-nämndens eget. 
- - - - 
KUN 2007-12-11: 
Under ärendepunkten närvarar Stefan Strindholm som föredrar den 
s.k. hårddataanalys av förskoleverksamheten han under åtta veckor 
genomfört inom ram för beviljad arbetspraktik. 
 
KUN 2007-12-11 § 170 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen och tacka för mycket väl genomfört arbete, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att fortsätta översynen i 
enlighet med upprättad process- och aktivitetsplan. 
- - - - 

- - -forts- - - 



 
 
 
 
KUN § 23 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
Arbetsutskottet 2008-03-18: 
Förvaltningschefen föredrar ärendet och informerar om 
hittillsvarande beredning. Fas 2 är avklarad och beredningen har 
gått in i fas 3 av den lednings- och organisationsöversyn som 
grunduppdraget bestod av. 
 
AU 2008-03-18 § 78 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2008-04-15: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om hittillsvarande 
beredning.  
 
KUN 2008-04-15 § 50 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-05-13: 
Förvaltningschefen redogör för och presenterar genomfört uppdrag. 
Ledarna i förskolan närvarar vid presentationen. 
 
AU 2008-05-13 § 94 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att påbörja 
konsekvensberedning och riskanalys för verksamhetsförändring 
utifrån det presenterade förslaget. 
 
KUN 2008-05-27: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om hanteringen av 
ärendet sedan arbetsutskottet den 13 maj. 



 
- - -forts- - - 

 
 
 
KUN § 23 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna 
 
KUN 2008-05-27 § 70 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera genomförd utredning och presentation, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att verkställa konsekvens- och 
riskanalys utifrån alternativ 3 i presenterad utredning, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att arbeta vidare med 
utredningens inriktningsförslag för taxe och tillämpningsregler, 
bemanning, barnantal samt resursfördelning för vidare politisk 
beredning vid KU-nämndens septembersammanträde. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2008-08-19: 
Förvaltningschefen föredrar och informerar om hittillsvarande 
process. 
 
AU 2008-08-19 § 141 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar om upprättad 
konsekvens- och riskbedömning samt upprättad process- och 
tidsplan. 
 
KUN 2008-09-16 § 111 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera hitintills genomförd beredning, 
 
att  anta den upprättade tidsplanen. 
- - - - 

---forts--- 



 
 
 
KUN § 23 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna  
 
Arbetsutskottet 2008-10-10: 
Förvaltningschefen och förvaltningsekonomen föredrar ärendet och 
redovisar genomförd konsekvensutredning på utkast tre i tidigare 
presenterad beredning samt föredrar upprättad och processad 
konsekvens- och riskbedömning samt redovisar inkomna 
synpunkter från arbetslag och fackliga organisationer. 
Arbetsutskottet konstaterar efter lämnad redovisning att samverkan 
hitintills skett i enlighet med upprättad tid- och processplan. 
 
Arbetsutskottet konstaterar vidare efter lämnad redovisning att den 
samlade översynen av förskoleverksamheten kraftigt påverkats och 
påverkas av rådande behovssituation vad gäller placeringar i 
förskoleverksamheten, främst på tätorten, samt den övergripande 
ekonomiska situationen för Vilhelmina kommun. Dessa 
omständigheter förelåg ej vid tidpunkten för beslut om översynen 
och de föranleder behov av mer långsiktiga perspektiv vad gäller 
översynens överställda mål att minska kostnaderna per inskrivet 
barn i verksamheten.  
 
AU 2008-10-10 § 153 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera genomförd utredning, 
 
att  utan eget yttrande överlämna utredningen för prövning av KU-
nämnden vid sammanträde 081104, 
 
att   tillställa kommunstyrelsen genomförd utredning  för 
möjligheten till kommunfullmäktiges prövning vid sammanträde 
081208, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att vidtaga nödvändiga åtgärder 
för fortsatt facklig samverkan på avlämnat förslag. 
- - - - 
KUN 2008-11-04: 
Förvaltningschefen föredrar genomförd utredning och presenterar 
förslag till beslut för fortsatt hanteringsordning av ärendet. 



 
- - -forts- - - 

 
 
 

KUN § 23 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna  
 
KUN 2008-11-04 § 124 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  föreslå kommunfullmäktige att införa ett 
resursfördelningssystem i förskoleverksamheten som bygger på 
nyckeltalsberäkningar av det totala antalet placerade barn enligt 
Kultur- och Utbildningsnämndens förslag, att fullt ut gälla senast 
från och med budgetåret 2010, 
 
att  föreslå kommunfullmäktige anta nya taxe- och 
tillämpningsregler för förskole- och 
skolbarnomsorgsverksamheterna i Vilhelmina kommun enligt 
Kultur- och Utbildningsnämndens förslag, att gälla från 
halvårsskiftet 2009, 
 
att  föreslå kommunfullmäktige införa en ny ledningsorganisation 
för förskole och skolenheterna från och med 1/7 2009 enligt Kultur- 
och Utbildningsnämndens förslag, 
 
att  föreslå kommunfullmäktige att uppdra till Kultur- och 
Utbildningsnämnden att besluta om nödvändiga anpassningar av 
praktisk karaktär i egen organisation inom ram för anslagna medel 
och enligt gällande delegation. 
- - - - 
KUN 2008-12-09: 
Ordförande informerar om det beslut som togs i ärendet under 
kommunfullmäktiges sammanträde. KU-nämndens förslag 
beslutades om utan förändringar. 
 
KUN 2008-12-09 § 166 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera kommunfullmäktiges beslut. 
- - - - 
 



 
 

- - -forts- - - 
 

 
 
KUN § 23 Dnr 07/KUN121 719 
Översyn Förskole- och Fritidsverksamheterna  
 
KUN 2009-01-28: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet. Ny organisation skall inrättas 
från och med 1 juli 2009 i enlighet med kommunfullmäktiges 
beslut. 
 
KUN 2009-01-28 § 23 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att utifrån kommunfullmäktiges 
beslut bereda ärendet vidare och framlägga förslag på ny struktur 
vid nämndens marssammanträde. 

 
 
 
 
 

KUN § 24   Dnr  08/KUN114 805 
Idrotts- och ledarstipendium 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-06-18 § 59 att delegera till 
KU-nämnden att årligen utse stipendiater till Vilhelmina kommuns 
idrotts- och ledarstipendium. 
 
AU 2008-08-19: 
Ansökningsblankett för Vilhelmina kommuns idrotts- och 
ledarstipendium har utarbetats av fritidsavdelningen. 
 
AU 2008-08-19 § 135 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att revidera 
ansökningsblanketten och presentera till KU-nämnden i september, 



 
att  föreslå KU-nämnden att utdelningen sker i samband med 
föreningsgala på folkets hus under Wilhelmina Winter Weekend. 
- - - - 
KUN 2008-09-16: 
Utredningssekreteraren föredrar ärendet och informerar om 
genomfört uppdrag. 
 
KUN 2008-09-16 § 107 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  den reviderade ansökningsblanketten används för sökande av 
Idrotts- och Ledarstipendium 2008, 
 
att  utdelningen av stipendiet sker i samband med föreningsgala på 
folkets hus under Wilhelmina Winter Weekend. 
- - - - 
KUN 2008-12-09: 
Utredningssekreteraren föredrar och informerar om de inkomna 
stipendiatsförslagen. 
 

- - -forts- - - 
 
 
 

KUN § 24   Dnr  08/KUN114 805 
Idrotts- och ledarstipendium 
 
KUN 2008-12-09 § 167 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  ärendet må återkomma till KU-nämndens sammanträde i januari 
2009. 
- - - - 
KUN 2009-01-28 § 24 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  tilldela 2008 års Idrotts- och ungdomsledarstipendium till Kjell-
Åke Jonsson. 
 
 

 
 



 
 

KUN § 25 Dnr 08/KUN121 609 
Skolutveckling i Vilhelmina Kommun 
 
Under hösten 2008 har flera lägesbeskrivningar presenterats 
beträffande utbildningssektorn i Vilhelmina kommun. Bland annat 
så har skolverket utfört utbildningsinspektion, Sveriges Kommuner 
och Landsting, SKL, har sina öppna jämförelser och 
jämförelseprojektet där 5 kommuner medverkat. 
 
Arbetsutskottet 2008-11-25: 
Förvaltningschefen beskriver läget så som det framställts i 
avlämnade rapporter och redovisningar. 
Arbetsutskottet noterar lägesbeskrivningarna och konstaterar att eb 
handlings- och åtgärdsplan bör upprättas. 
 
AU 2008-11-25 § 186 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningschefen att till KU-nämndens 
decembersammanträde avlämna en helhetsbild över nuläget. 
- - - - 
KUN 2008-12-09: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet och informerar kring den 
sammanställning över lägesbeskrivningarna som ligger till grund för 
den tecknade helhetsbilden och det framåtsyftande arbetsmaterialet 
”Mot målen” som presenteras. 
 
KUN 2008-12-09 § 158 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  notera föredragning och lämnad information, 
 
att  tillsätta en arbetsgrupp bestående av en företrädare för varje 
parti samt förvaltningsledningen, under ledning av KU-nämndens 
ordförande, för framtagande av riktlinjer för kvalitetsarbetet och 
strukturen för ny skolplan i Vilhelmina kommun. 
- - - - 

- - -forts- - - 
 
 
 



KUN § 25 Dnr 08/KUN121 609 
Skolutveckling i Vilhelmina Kommun 
 
KUN 2009-01-28 § 25 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  arbetsgruppen ska bestå av Jonny Kärkkäinen (KD), Sanja Tadic 
(FP), Katharina Hahlin (M), Robert Svensson (C), Viveka 
Abramsson (S), Erik Larsson (V), med Ordförande Jonny 
Kärkkäinen som sammankallande. 
 
 
 
 
 
KUN § 26 Dnr 05/KUN43 106 
Intresseförfrågan – Värdskap för ASO-konferenser 2008-2010. 
 
Kommunförbundet Västernorrland har i skrivelse till samtliga 
kommuner i Norra regionen 2005-01-27 ställt intresseförfrågan 
angående värdskap för konferensen Aktuell Skolorientering, ASO, 
åren 2008-2010.  
 
ASO-styrelsen har förordat att inriktningen av konferenserna skall 
belysa skola inklusive särskoleverksamhet och barnomsorg i ett 
sammanhållet perspektiv samt att forskning om skolans vardag skall 
lyftas fram vid föreläsningar och seminarier. 
 
De krav som ställs på värdkommunen är att säkerställa logi för 300-
400 deltagare (utan allt för långa och besvärliga transporter) samt att 
följa den inriktning som framgår av ovanstående och ASO:s stadgar. 
 
AU 2005-03-01 § 48 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att undersöka möjligheterna 
för Vilhelmina att stå värd för en ASO-konferens under åren 2008-
2010. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-04-08: 
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och rapporterar om 
genomförd översyn av möjligheterna att stå värd för en konferens av 
den storlek som ASO innebär. 



 
AU 2005-04-08 § 61 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera informationen, 
 
att  uppdra till förvaltningen att bereda ärendet vidare. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-05-10:  
Förvaltningsledningen föredrar ärendet och informerar om den 
intresse-anmälan som inskickats till Kommunförbundet 
Västernorrland. Intresse- 

---forts--- anmälan är ej bindande.  
 
 
 
KUN § 26 Dnr 05/KUN43 106 
Intresseförfrågan – Värdskap för ASO-konferenser 2008-2010. 
 
1:e näringssekreterare Göran Lidström närvarar under 
ärendepunkten och deltar i diskussion kring förutsättningarna för 
Vilhelmina kommun att kunna arrangera en konferens av den 
storlek som ASO-konferensen innebär. 
 
AU 2005-05-10 § 73 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 
att  notera att en intresseanmälan inskickats, 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att bereda ärendet vidare i 
samråd med näringsenheten. 
- - - - 
Arbetsutskottet 2005-10-17: 
Kommunförbundet Västernorrland har i skrivelse 2005-09-13 
bekräftat att Vilhelmina kommun tilldelats värdskapet för ASO-
konferensen år 2010. 
 
Kommunförbundet önskar bekräftelse på om intresseanmälan 
kvarstår. 
 
AU 2005-10-17 § 160 
ARBETSUTSKOTTET BESLUTAR 
 



att  föreslå kommunstyrelsen bekräfta intresset att Vilhelmina 
önskar stå värd för ASO-konferensen år 2010, 
- - - - 
Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
- - - - 
KUN 2005-11-10: 
Kommunstyrelsens arbetsutskott har 2005-10-18 beslutat att 
bekräfta intresset att Vilhelmina kommun står värd för ASO-
konferensen år 2010. 
KU-nämndens kansli har 2005-10-21 meddelat kommunförbundet 
Västernorrland detta beslut. 
 
KUN 2005-11-10 § 126 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 

- - -forts- - - att  notera informationen. 
 
 
 

KUN § 26 Dnr 05/KUN43 106 
Intresseförfrågan – Värdskap för ASO-konferenser 2008-2010. 
 
KUN 2009-01-28: 
Förvaltningschefen föredrar i ärendet. Vilhelmina står värd för 2010 
års ASO-konferens och bär också det fulla ekonomiska ansvaret. 
 
KUN 2009-01-28 § 26 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen att i pågående budgetberedning 
för 2010 inrymma kostnaderna för ASO-konferensens värdskap. 

Kommunstyrelsen 
 
 
 
 

KUN § 27 Dnr 09/KUN12 627 
Ansökan om finansiering av Ung Entreprenör, verksamhetsåret 
2009 
 
Ung Entreprenör söker finansiering för verksamheten 2009 i 
Vilhelmina kommun. Informatörer har varit verksam i Vilhelmina 
kommun sedan 2004. Finansiering har tidigare varit möjlig via EU 



men inte längre. 
Summan som söks för är 25~000 kronor för verksamheten 2009. 
 
Kultur- och Utbildningsnämnden har fått ärendet för yttrande till 
kommunstyrelsen. 
 
KUN 2009-01-28 § 27 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  yttra sig positivt till ansökan från Ung Entreprenör. 

Sekreteraren 
 
 
 
 

KUN § 28 Dnr 09/KUN13 291 
Flytt av verksamheterna i byggnaderna M3 och M4 
 
I budgetberedningen för 2009 års budget så togs beslutet att se över 
Flytt av verksamhet från M 3 och M 4 till ny lokal samt eventuell 
försäljning av aktuella fastigheter. 
 
KUN 2009-01-28 § 28 
KULTUR- OCH UTBILDNINGSNÄMNDEN BESLUTAR 
 
att  uppdra till förvaltningsledningen och skolledningen 
Malgomajskolan att genomföra en konsekvensanalys gällande flytt 
av verksamheterna från byggnaderna M3 samt M4 till nya lokaler 
på Ekorrbacka, 
 
att  konsekvensanalysen ska presenteras vid KU-nämndens 
sammanträde i mars. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
KUN § 29 
Meddelanden. 



Meddelas och läggs till handlingarna. 
 
 Dnr 05/KUN111 710 
Arbetsmiljöverket, Beslut om avskrivet ärende, Förskolan Täppan, 

2008-11-05. 
 

  Dnr 09/KUN10 029 
Ersättning för persedelförlust, Beslut i kommunledningsgruppen, 

2009-01-12. 
 
  Dnr 08/KUN3 809 
Inregistrering av ny förening, Latikbergs Kultur- och 

Intresseförening, 2008-06-27. 
 
  Dnr 04/KUN49 291 
Kommunfullmäktige 2008-12-08 § 119, Uppförande av bollhall. 
 
  Dnr 07/KUN121 719   
Kommunfullmäktige 2008-12-08 § 120, Översyn av förskole- och 

fritidsverksamheterna. 
   
  Dnr 08/KUN55 042 
Kommunfullmäktige 2008-12-08 § 112, Anhållan om 

tilläggsanslag, kultur- och utbildningsnämnden. 
 
  Dnr 07/KUN145 041  
Kommunstyrelsen 2008-10-09 § 244, Förändrade 

budgetförutsättningar för år 2009. 
 
  Dnr 08/KUN75 710  
Kommunstyrelsen 2008-10-09 § 245, Remiss – Promemorian 

Barnomsorgspeng och allmän förskola för treåringar. 
---forts---   

 
 
 
KUN § 29 
Meddelanden. 
 
  Dnr 09/KUN8 813 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2008-12-16 § 516, Uppsägning av 

avtal mellan Vilhelmina kommun och VBS gällande 
Vilhelmina kommuns lokala skoternät. 



   
  Dnr 08/KUN122 041 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2008-12-16 § 519, God 

ekonomisk hushållning. 
 
  Dnr 08/KUN50 714 
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2008-12-16 § 505, Inrättande av 

Allmän förskoleverksamhet för asylsökande barn under läsåret 
2008/09. 

 
  Dnr 08/KUN132 611 
Kulturrådet, Fördelning av bidrag inom ramen för Skapande skola, 

2008-11-25. 
 
  Dnr 08/KUN85 617 
Lycksele kommun, avtal utbildningskostnad för elev vid 

gymnasiesärskolan, 2008-11-03. 
 
  Dnr 07/KUN126 601 
Grundskolan, Brev till NTA-sponsorer, 2009-01-08 

 
  Dnr  
Polismyndigheten i Västerbotten, Information och underrättelse, 

2008-11-18 
 
  Dnr 

Polismyndigheten i Västerbotten, Information och underrättelse, 
2008-10-17. 

 
  Dnr 

Polismyndigheten i Västerbotten, Underrättelse om beslut, 2008-11-
10 

 
- - -forts- - - 

 
 
 

KUN § 29 
Meddelanden. 

 
    Dnr 08/KUN112 609 

Skolinspektionen, Genomförd utbildningsinspektion vid 
Strandskolan, 2008-11-10. 



 
  Dnr 08/KUN101 611 

Skolverket, Statsbidrag för åtgärder som syftar till att stärka arbetet 
med basfärdigheterna läsa, skriva och räkna (SFS 2008:754), 
2008-11-28. 

 
  Dnr 07/KUN116 615 

Skolverket, Påbyggnadsutbildningar med statsbidrag-Reviderat 
beslut efter uppföljning hösten 2008, 2008-12-01. 

 
  Dnr 08/KUN95 615 

Skolverket, Påbyggnadsutbildningar med statsbidrag-Fördelning av 
utbildningsplatser för antagning under år 2009, 2008-12-16. 

 
  Dnr 09/KUN7 710 

Skolverket, Maxtaxa fastställda bidragsnormer för 2009, 2009-01-
08. 

 
  Dnr 07/KUN86 602 

Skolverket, Statsbidrag till Lärarfortbildning hösten 2008 
(SFS2007:222), 2008-12-22. 

 
  Dnr 08/KUN129 609 

Sveriges Kommuner och Landsting, Rapport från nätverket SÖRV, 
2008-11-28. 

 
  Dnr 09/KUN9 612 

Region Västerbotten Utbildningsdelegationen, 
Sammanträdesprotokoll 2008-11-19, 2009-01-09. 

 
 


